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4 صفحه    2000 تومان
با پیگیری شرکت گاز هرمزگان صورت گرفت؛
اهدای ۱۳ دستگاه تنفس مصنوعی 

به بیمارستان های هرمزگان

گوشت های منجمد 59هزار تومانی 
را توزیع کنید

در دویست و دومین جلسه شورای اسلامی شهر بندرعباس مطرح شد

واریز هزار و 173میلیارد عوارض 
ارزش افزوده به حساب شهرداری بندرعباس
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اعلام قیمت مصوب گوشت قرمز 
در هرمزگان 

1

نوشدارو بعد از مرگ شهناز نرسد

  در یکساله 98 حدود 281میلیارد تومان به حساب شهرداری بندرعباس 
 واریز کردیم که از این مبلغ 88 میلیارد تومانش مربوط به عوارض ناشی

 از آلایندگی بوده است و 193 میلیار تومان هم بابت سایرعوارض بوده 
است.

حساب  به  آن  3درصد  که  است  درصد   9 افروده  ارزش  مالیات  نرخ   
شهرداری ها و دهیاری واریز می شود؛ یک درصد به عنوان مالیات سلامت 
به حساب دانشگاه علوم پزشکی واریز و ۵درصد هم به حساب خزانه واریز 

می شود.

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده  به میدان 
شهدا نبش خیابان دانش ساختمان  بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahel764میلیارد تومان درآمد حاصل از ارزش افزوده  در سه سال و نیم اخیر به حساب شهرداری  بندرعباس واریز شده است

دستور قاطع استاندار هرمزگان برای 
جمع آوری معتادان متجاهر 

معتادان به شهرهای شان 
بازگردانده می شوند

فرمانده سپاه هرمزگان خبر داد

استفاده از تمام ظرفیت های سپاه  
برای کمک به محلات حاشیه ای

بی مهری ادارات نسبت به پرداخت 
مطالبات مطبوعات 

گروه خبر // استاندار هرمزگان گفت: معتادانی که از 
خارج از استان آمده اند با موافقت دستگاه قضایی به 
اســتان های مبدا بازگردانده خواهند شد  و معتادان 
متجاهری که مقیم هرمزگان هستند تا زمانی که درگیر 
این بیماری هستند، دوران سکونت آن ها در کمپ ها و 

مراکز ترک اعتیاد تمدید خواهد شد.
  بــه گزارش  خبرنــگار دریا ؛ دکتر فریــدون همتی در 
 شــورای هماهنگی مبــارزه با مواد مخدر اســتان، نقش 
دستگاه های فرهنگی در راستای پیشگیری از بروز اعتیاد 
 مهم توصیف کرد و گفت: استفاده از ظرفیت فضای مجازی و 
روش هــای غیرحضوری برای معرفی آســیب های مواد 
مخدر باید افزایــش پیدا کند. وی با اشــاره به ضرورت 
ورود خیران و متخصصان به عرصه درمان و پیشگیری از 
 اعتیاد، افــزود: خیران و متخصصان می توانند اقداماتی در 
 عرصــه هــای مختلفــی ماننــد پیشــگیری، درمــان، 
توانمندی سازی، صیانت و حمایت اجتماعی از افراد مبتلا 
و خانواده مبتلایان و در خصوص جامعه پذیری افراد بهبود 
یافته انجام دهند.اســتاندار هرمزگان با اشاره به تصمیمات 
مقابله ایی که در نشســت امروز شورای هماهنکی مبارزه 
با مواد مخدر اتخاذ شــد، ضمن قدردانی از پلیس مبارزه 
با مواد مخدر، اداره کل اطلاعات استان، دریابانی و نیروی 
دریایی ارتش، ســپاه و بسیج، گفت: در هفت ماهه نخست 
ســال جاری بیش از ۵۹ تن انواع مواد مخدر کشف شد که 

در هم سنجی با مدت مشــابه سال گذشته، میزان کشفیات 
۲۶درصد رشد داشته اســت. وی افزود:  طی همین مدت 
۱۲۲ تن پیش ســاز مواد مخدر توسط سربازان گمنام امام 
زمان )عج( در اداره کل اطلاعات و در مناطق مختلف استان 
کشف شد که در این زمینه نیز کشفیات با رشد ۲۰۴درصدی 
همراه بوده اســت. رئیس شورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر هرمزگان با اشاره به تصمیمات مقابله ای اتخاذ شده 
در این نشســت، تصریح کرد: طی گزارشی اقدامات انجام 
شده و تقاضای کمک های ویژه برای تأمین تجهیزات مورد 
نیاز نیروهای مقابله ای در حــوزه مواد مخدر به خصوص 
تأمین اقلام و ادوات مورد نیاز دریابانی که وظیفه دشورای 
در زمینه مبارزه با قاچاقچیان مــواد مخدر بر عهده دارد،  
برای سران سه قوه ارسال خواهد شد. همتی، ماده ۱۵ و ۱۶ 
قانون مبارزه با مواد مخدر را مورد اشاره قرار داد و گفت:  

با اســتفاده از منابع اعتباری خوبی که در گذشته پیگیری 
کرده بودیم در چند مرکز فعالیت هایی در حال انجام است 
و مســئولیت جمع آوری معتادان متجاهر از ســطح شهر 
بندرعباس به عهده فرمانداری بندرعباس گذاشــته شد که 
با مشارکت همه دستگاه های مسئول و با حمایت دستگاه 
قضایی، باید هر چه سریعتر تمام معتادان متجاهر در سطح 

شهر بندرعباس جمع آوری شوند. 
   وی بــا بیان اینکه مردم از حضــور معتادان متجاهر در 
ســاحل و اماکن عمومی و گردشگری گلایه دارند، اضافه 
کــرد: معتادانی که از خارج از اســتان آمده اند با موافقت 
دستگاه قضایی به استان های مبدا بازگردانده خواهند شد  
و معتادان متجاهری که مقیم هرمزگان هســتند تا زمانی که 
درگیر این بیماری هستند، دوران سکونت آن ها در کمپ ها 

و مراکز ترک اعتیاد تمدید خواهد شد.

 استاندار هرمزگان با اشاره به لزوم شکل گیری فعالیت های 
هدفمند و مســتمر برای درمان مبتلایان به بیماری اعتیاد، 
گفت: نگهداری، درمان و ارائه آموزش های فنی حرفه ای 
بــرای این افراد هزینه هایی را در پی دارد که این هزینه ها 
با کمک خیران، بنگاه های اقتصادی و دســتگاه هایی که 
مسئولیت مســتقیم دارند تأمین خواهد شد. رییس شورای 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر همچنین از متلاشــی شدن 
بیش از ۴۴ باند قاچاق و توزیع مواد مخدر در سطح استان 
خبر داد  و گفت: بســیاری از سرباندهای مواد مخدرافراد 
ســاکن اســتان را به خدمت می گیرند و دچــار انحراف 
می کنند که تبعات ســنگینی برای آن ها دارند و صاحبان 
اصلی مواد مخدر در خارج از اســتان و کشور هستند که 
 عواقب ناشی از حمل و توزیع مواد مخدر بیشتر گریبان گیر 
 خانواده های این استان می شود.وی با تأکید بر حفظ هوشیاری 
خانواده هــا برای پیشــگیری از ورود فرزندان و اعضای 
خانواده ها به باندهای قاچاق، افزود: کســانی که خود را 
به دســتگاه های قضایی یا نظارتی معرفی کنند، در رابطه 
با اعمال مجرمانه گذشته آن ها، تخفیف اعمال خواهد شد. 

اســتاندار هرمزگان تأکید کرد: خانواده هــا باید مراقبت 
بیشــتری کنند که اعضای خانواده هــا جذب این باندها و 
گروه ها نشوند چرا که مقابله جدی تری با باندهای قاچاق، 

حمل و توزیع مواد مخدر درپیش است.

صفحه 2را بخوانید

استاندار هرمزگان خبر داد

تشکیل کمیته تعیین تکلیف معدن خاک سرخ هرمز

گروه خبر // مدیرعامل آبفا هرمزگان در نشســتي 
با حضــور »جباري« نماینده مــردم غرب هرمزگان 
در مجلس شــوراي اسلامي و »شــیباني« فرماندار 
ایجاد  با تاکید بــر اهمیت   شهرســتان بندرلنگه، 
 منابــع آبي پایدار در روســتاها، از احــداث پروژه 
آب شیرین کن حمیران شهرستان بندرلنگه با ظرفیت 
یکهزار و 600  متر مکعب در شبانه روز با سرمایه اي بالغ 

بر ۱۲0 میلیارد  ریال توسط بخش خصوصي خبر داد. 
  بــه گزارش خبرنــگار دریا ؛ امین قصمــي هدف از 
احداث این آب شــیرین کن را تامین آب شــرب مورد 
 نیاز روســتاهای حمیــران ،بندر معلم ، حشــم حود و 
 برکه ســفلین بیان کــرد و گفت: این پروژه براســاس 
 برنامه ریزي انجام شده تا پایان سال جاری به بهره برداري 
مي رســد. وي افزود: در حال حاضر آب مورد نیاز این 
 روستاها از محل  منابع محلی و خط محرم  تامین مي شود که با 
بهره برداري از آب شیرین کن حمیران نیاز آبي جمعیتي  
برابر ۶ هزار 7۵۰ نفربرطرف مي شود. قصمي گفت: همچنین 
در حال حاضراحداث آب شــیرین کن هزار مترمکعبي 

مجتمع ناهنگ را نیز در این شهرستان در دست ساخت 
داریم که این پروژه با سرمایه گذاري بخش خصوصي به 
 میزان  یکصد میلیارد ریال در حال اجراست و پیش بیني 
مي شود تا پایان سال جاری تکمیل و به بهره برداري برسد. 
به گفته قصمي؛ این آب شیرین کن قرار است نیاز آبي ۴ 
هزار ۵۰۰ نفر از مجتمع  ناهنگ را تامین کند.   مدیرعامل 
آبفا استان در ادامه، با تاکید بر ضرورت مشارکت مردمي 
 دراجراي طرح هاي آبرساني ، گفت: توسعه و بازسازي 
شــبکه هاي فرسوده توزیع آب روستاها و اجراي شبکه 
توزیع در روســتاهاي فاقد لوله کشي آب شرب در این 
شهرستان از جمله پروژه هایي است که از طریق شوراها و 
خیرین منطقه در قالب مشارکت مردمي در حال اجراست. 
وي افزود: همچنین پیگیري روند اجراي پروژه هاي نیمه 
تمام و بازنگري درمیزان آب تولیدي آب شیرین کن ها 
از دیگر اقدامات اولویت دار آبفا در شهرســتان بندرلنگه 
است.شایان ذکر است؛ پس از این نشست، از روند احداث 
آب شــیرین کن هاي حمیران و ناهنگ بندرلنگه بازدید 

به عمل آمد. 

 در نشست مدیرعامل آبفا با نماینده مردم غرب هرمزگان 
در مجلس مطرح شد؛

بهره مندي 11 هزار نفر از جمعیت 
روستایي بندرلنگه از آب شرب پایدار

دستور قاطع استاندار هرمزگان برای جمع آوری معتادان متجاهر 

معتادان به شهرهای شان بازگردانده می شوند
معتادانی که از خارج از استان آمده اند با موافقت دستگاه قضایی به استان های 

مبدا بازگردانده خواهند شد

صفحه 4 را بخوانید



رونمایی از بزرگ ترین ماکت
 یک سازه صنعتی در جهان

  گروه خبر // مدیر روابط عمومی و امور بین الملل شــرکت نفت 
ستاره خلیج فارس ضمن اعلام خبر رونمایی از ماکت مجازی این 
پالایشگاه، بیان داشــت: این ماکت بزرگ ترین ماکت از یک سازه 
صنعتی در جهان محســوب می شــود.به گزارش خبرنگار دریا ، 
»نرگس صداقت« در تشریح مشخصات و ویژگی های ماکت مجازی 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس گفت: این ماکت در نمایش گری لمسی 
بــه ابعاد ۱۰۰ اینچ، بیش از 7۰۰ هکتار از بزرگ ترین پالایشــگاه 
میعانات گازی جهان را شبیه سازی کرده است.وی اضافه کرد: در این 
ماکت تمام واحدهای فرآیندی و جانمایی سازه های عملیاتی و اداری 
پالایشگاه با جزئیات کامل تصویر شــده است و با پویانمایی، فرد 
می تواند در تمام قسمت ها به صورت مجازی بازدید کند.مدیر روابط 
عمومی و امور بین الملل شرکت نفت ستاره خلیج فارس تشریح کرد: 
این اقدام ضمن حفظ ایمنی بازدید کننده، امکان مشاهده تمام فرآیندها 
را برای وی میســر خواهد کرد و گامی اساســی در راستای بازدید 
ایمن، هدفمند و علمی از این پالایشگاه خواهد بود که در زمان بروز 
بحران نیز می تواند در دفع مخاطرات بسیار مورد استفاده قرار گیرد.

وی افزود: این ماکت مجازی در بازدید دانش جویان و دانش آموزان و 
برای ارتقا اشراف آن ها از روند تولید در یک پالایشگاه موثر خواهد 
بود و می تواند خودباوری را در نســل جوان تقویت کند.صداقت در 
پایان این ماکت را بزرگ ترین ماکت مجازی از یک سازه صنعتی در 
جهان خواند و افزود: تمام تلاش در راســتای شبیه سازی دقیق این 
پالایشگاه صورت گرفته است و از این پس بازدیدها از ابرپالایشگاه 
استراتژیک ستاره خلیج فارس با ضریب اطمینان بیشتری صورت 

خواهد گرفت.

اعلام قیمت مصوب گوشت قرمز در هرمزگان 
  گروه خبر // رئیس اتحادیه صنفی گوشت و پروتئین شهرستان 
بندرعباس گفت: قیمت مصوب گوشت قرمز گوساله و گوسفند از 
اول آبان در بندرعباس اعلام شد. به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی 
رحیمی افزود: بر این اســاس قیمت هر کیلوگرم گوشت گوساله 
مخلوط ۱۱۳ هزار تومان و گوشت گوساله بدون چربی ۱۱۵ هزار 
تومان اعلام شد.وی گفت: قیمت هر کیلو گرم گوشت گوسفند ۱۲۳ 
هزار تومان و هر کیلوگرم گوشــت گوسفند ران و سردست ۱۲۵ 
هزار تومان اعلام شد.رحیمی تاکید کرد: فروشگاه های عرضه کننده 
گوشــت و پروتئین که نرخ نامه دریافت نکرده اند، موظفند هر چه 
سریعتر نرخ نامه را دریافت کنند. در غیر اینصورت متخلف معرفی 

می شوند.

وصول جریمه نقدی ۳۰میلیاردی
 در تعزیرات حکومتی هرمزگان

  گروه خبر // مدیرکل تعزیــرات حکومتی هرمزگان گفت: ۳۰ 
میلیارد تومان جریمه نقدی از یک شــرکت متخلف در بندرعباس 
وصول شــد. حســین ایزدی در گفت وگویی رســانه ای از وصول 
جریمه ۳۰۰میلیاردی مربوط به پرونده یکی از شرکت های متخلف 
دربندرعباس خبرداد.به گزارش فارس ، وی افزود:جریمه وصولی، 
مربوط به یکی از شــرکت های مســتقر در حاشیه شهربندرعباس 
اســت که بدلیل عدم عرضه محصولات تولیــدی در بازار بورس 
 متخلف شناخته شده بود و توسط شعبه تعزیرات حکومتی به جزای 
 نقدی معادل ۵7۰میلیارد ریال محکوم شــده بود که تا کنون قریب 
 بــه ۴۰میلیارد آن وصول و مابقی بصورت اقســاط وصول خواهد

 شد.

خبر

خبری
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سرمقاله

  درحالــی بــه فصل باران نزدیک می شــویم که ســاکنان 
بافت های حاشــیه ای و فرسوده مانند محله شهناز بندرعباس 
دلهره دارند با بارش باران، سقف ودیوار خانه های شان بیش از 
گذشته تخریب شده و خدای ناکرده در زیر آوار خانه ها مدفون 
 شوند.بیشــتر املاک محله  آیت ا... غفاری بندرعباس )شهناز( 
فرسوده اند و هرساله سقف ودیوار تعداد زیادی از املاک تخریب 
شده که این تخریب ها در زمان بارندگی افزایش می یابد که در دو 
سه سال اخیر میزان تخریب ها در چندین بارندگی شدید افزایش 
یافت. از طرفی دیگر بیشتر ساکنان این محله محروم و فقیر هستند 
وتوانایی بازسازی و تعمیر املاک شان را ندارند و به همین دلیل 
برخی نهادها اعلام آمادگی کرده بودند که برای بازسازی املاک 
محرومین در چنین محلاتی و بخصوص شهناز اقدام کنند ونیاز 
است تا قبل از شروع بارندگی، بازسازی املاک فرسوده در این 
محله انجام شود تا ساکنان مجبور نشوند در زمان بارندگی، شب 
را در کوچه بمانند تا از ریزش ســقف ودیوار بر سرشان درامان 
بمانند. متاسفانه در حال حاضر سقف برخی اتاق ها یا دیوارها 
در این محله تخریب شــده اند و ساکنان فقیرش هم مجبورند با 
همین وضعیت در این خانه ها زندگی کنند. البته سال گذشته و 
امسال چندین گزارش در این حوزه نیز منتشر شده است و بایستی 
تا قبل از تخریب گسترده املاک فرسوده و مدفون شدن ساکنان 
و محبوس شــدن ساکنان در زیر آوار اقدام شود تا نوشدارو بعد 
از مرگ شــهناز به آنها نرسد.موضوع دیگر کوچه های تنگ و 
تاریک در این محله است که باعث ناامنی و قفل شدن امدادرسانی 
وخدمات رسانی شده و بیشــتر کوچه ها نیز به پاتوق معتادان 
تبدیل شــده اند و بقول معروف برخی از ساقی ها وفروشندگان 
موادمخدر و مشروب در این محله پادشاهی و حکمرانی می کنند 
و چند روز قبل هم یکی از رفتگران شهرداری را با گذاشتن چاقو 
 زیر گلویش تهدید کــرده بودند که کوچه ها را نظافت نکنند تا 
 مشــتری های شــان را ازدســت ندهنــد که بایســتی برای 
پاکسازی شان اقدام قاطع تری صورت گیرد. همچنین بازگشایی 
معابر و لاین بندی کوچه ها بایستی با سرعت انجام پذیرد تا باعث 
ارتقای امنیت و خدمات رســانی در این محله که چهل شهید را 
تقدیم انقلاب کرده است، شود و خانواده های شهدا وایثارگرانی 
که هنوز در این محله زندگی می کنند وسایر ساکنان، آسایش و 
آرامش داشته باشند. متاسفانه بدلیل بی توجهی مسئولان در یکی 
دو دهه اخیر به این محله و افزایش ناامنی و...؛ بیشتر افرادی که 
توانایی مالی داشتند از این محله رفته اند که بایستی مشکلات و 
معضلات و آســیب های اجتماعی محله مورد بررسی قرارگیرد 
و برطرف شود. دو هفته قبل که مسئولان دادگستری، سپاه و.... 
از این محله بازدید داشــتند و مصوباتی نیز این بازدید به همراه 
داشــت و انتظار می رود مصوبات این محله هرچه زودتر بطور 
کامل اجرایی شود و مشکلات موجود در شهناز برطرف شود تا 

این محله شهیدپرور به خوشنامی سابق برگردد.
  علی زارعی

نوشدارو بعد از مرگ شهناز نرسد

 گروه خبــر //  مدیــرکل کمیته امداد 
هرمزگان گفت: در بحــث مدیریت فقر 
استان، نیازمند مشارکت و همکاری همه 

دستگاه ها و نهادها هستیم.
  علی الهیاری، در نشست مراسم امضا تفاهم 
نامه همکاری میان دانشــگاه آزاد هرمزگان 
با کمیته امــداد امام خمینی )ره( در هرمزگان 
گفت: در بحث مدیریت فقر اســتان، نیازمند 
مشارکت و همکاری همه دستگاه ها و نهادها 
هستیم، امروزه موضوع فقر موضوعی نیست 
که مربوط به یک طایفــه، یک خانواده و یا 
گروه خاصی باشــد، بلکه تمامی افرادی که 
در جامعه زندگی می کنند، درگیر این موضوع 
هستند.الهیاری با اشاره به این مطلب که جامعه 
اسلامی ما تنها با پرداخت زکات می تواند فقر 
را مدیریت کند، گفت: هدف گذاری کمیته امداد 
به گونه ای اســت که کمک های خرد مردم و 
مشارکت خیران را تجمیع و متمرکز نموده و 
تبدیل به خدمت اثرگذار به فقرا و نیازمندان 

کند.
  این مقام مســئول یادآور شد: برای کاهش 

فقر در استان هرمزگان سالانه نیازمند اعتبار 
۲ هزار میلیارد تومانی است که تأمین نمودن 
این اعتبار برای دولت بسیار سنگین است و 
نیازمند مشارکت مردم است.الهیاری افزود: در 
این راستا طرح های مختلفی را اجرا کرده ایم 
که نمونه آن طرح اکرام ایتام و محسنین است 
و خوشبختانه از طریق این طرح فرصتی ایجاد 
شده تا مردم نیکوکار بتوانند کمک های مستمر 
خود را تقدیم ایتام کنند.احسان کامرانی، رئیس 
دانشگاه آزاد اسلامی هرمزگان در این نشست 
گفت: کمیته امداد و دانشگاه اسلامی، نهادهایی 
هســتند که بعد از انقلاب اســلامی تشکیل 
شــده اند و ظرفیت های خوبی در هر دو نهاد 
وجود دارد که با همکاری همدیگر می توانند 
بخشی از مسائل و مشکلات اجتماعی در ون 

جامعه را کمتر کنند.
  کامرانــی به موضوع فقر در جامعه اشــاره 
کرد و افزود: اگر در جامعه فقر وجود داشــته 
باشد اثر ســوء فقر به صورت همه جانبه تمام 
افــراد جامعه را درگیر خــود می کند و باید 
همه دستگاه ها به مسئولیت اجتماعی خود در 

جامعه در برابر موضوع فقر ایفاء کنند.رئیس 
دانشگاه آزاد اســلامی هرمزگان یادآور شد: 
امروزه یکی از اهداف توســعه برای کشورها 
که در ســازمان ملل تعریف شده، ریشه کنی 
فقر در جامعه اســت، یکی از بهترین راه های 
ریشــه کنی فقر که رهبر کبیر انقلاب اسلامی 
حضرت امام خمینی )ره( هم با تشکیل کمیته 
امداد، سپاه و ... دنبال می کرد، ایجاد ساختار 
برای ریشه کنی فقر در جامعه است و ما هم در 
دانشگاه آزاد اسلامی وظیفه داریم با استفاده 
از پتانسیل های استادان مجرب در حوزه های 
و...کمک  روان شناختی  اقتصادی،  اجتماعی، 
شــایان توجه ای به حوزه فقرزدایی و ایجاد 
نشاط و شــادابی در جامعه داشته باشیم.به 
گزارش  مهر، شایســته ذکر است در راستای 
توسعه تعاملات آموزشی، پژوهشی، طرح های 
تحقیقاتی و مطالعاتی و استفاده از ظرفیت ها و 
پتانسیل های موجود باهدف همکاری مشترک 
با اســتفاده از ظرفیت های طرفین، تفاهم نامه 
مشترکی بین دانشگاه آزاد اسلامی هرمزگان 

و کمیته امداد استان به امضاء رسید.

گروه خبر // اســتاندار هرمزگان گفت: کمیته 
کارشناســی تعیین تکلیف معدن خاک سرخ 
هرمز تشکیل می شود و هر تصمیمی با اولویت 

منافع مردم این جزیره صورت خواهد گرفت. 
    فریدون همتی در دیدار با مدیرعامل و اعضای 
هیئــت مدیره معدن خاک ســرخ جزیــره هرمز، 
ضمــن قدردانی از نــگاه توســعه گرایانه فعالان 

زیســت محیطی، گفت: خوشبختانه جامعه و بویژه 
شهروندان هرمزگانی با توسعه شبکه های اجتماعی 
 و بهــره مندی از ایــن ظرفیت، بــه دنبال تحقق
  خواســته های بحــق و قانونی خود هســتند که 
دغدغه های محیط زیســتی و توسعه گردشگری 
جزیره هرمز بخشــی از این مطالبات اســت.وی 
افزود: تغییر در ســاختار فیزیکی جزیره منحصر 
به فرد هرمز بعنــوان  یک چالش در زمینه جذب 
گردشگر مطرح اســت که نیازمند بررسی دقیق تر 
و کارشناســانه برای موافقت با ادامه فعالیت معدن 

خاک سرخ هرمز است.

  استاندار هرمزگان با بیان اینکه تصمیم گیری در 
زمینه ادامه فعالیت ســرمایه گذاری در این حوزه 
یــا عدم فعالیت این شــرکت تعاونی منوط به نظر 
کمیته ای متشکل از کارشناسان ویژه خواهد بود که 
پس از بازنگری و پایش همه جوانب، نظر خود را 
 اعلام خواهد کرد.همتی همچنین گفت: در صورت 
موافقت کمیته کارشناســی بــا ادامه فعالیت معدن 
خاک ســرخ هرمز، منافع مردم بایــد در اولویت 
 تصمیــم گیری هــا باشــد و البتــه از توجه به 
سرمایه گذاری نباید غفلت کرد. استاندار هرمزگان 
با بیان اینکه هرگونه برداشــت مجــدد از خاک 

 ســرخ و فعالیت مجدد معدن منوط به هماهنگی با 
دســتگاه های متولی و نظر کارشناسی است تاکید 
کرد: پرهیز از خام فروشی و صادرات فله ای مورد 
تاکید مقام معظم رهبری و از سیاســتهای مهم در 
حمایت از تولید اســت که در صورت احیا مجدد 

معدن باید به طور جدی مورد توجه قرار بگیرد.
  بــه گزارش فارس ، همتی افــزود: دغدغه های 
محیط زیســتی و گردشگری مهمترین موضوع در 
بحث ســرمایه گذاری در هرمز است که باید مورد 
توجه جدی در هر گونه تغییر ساختار فیزیکی این 

جزیره قرار بگیرد.

روابط عمومی 
با مصرف ماهی و میگو، كودكانی سالمتر و شادابتر و باهوش تر خواهید داشت شیلات هرمزگان 

استاندار هرمزگان خبر داد

تشکیل کمیته تعیین تکلیف معدن خاک سرخ هرمز

گروه خبر // مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان گفت: در راستای کمک 
به تسریع در روند درمان بیماران مبتلا به کرونا، عارضه های تنفسی 
و افزایش بهبود یافتگان همچنین کمک به ارتقای سطح تجهیزات 
درمانی با پیگیری های شرکت گاز هرمزگان ۱۳ عدد دستگاه تنفس 

مصنوعی به کادر درمان هرمزگان اهدا شد.

   به گزارش خبرنگار دریا ،فواد حمزوی، مدیر عامل شرکت گاز استان 
هرمزگان  اظهار کرد: در راستای ایفای نقش مسئولیت های اجتماعی 
صنعت نفت و به منظور هم افزایی بین وزارت نفت و وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی کشور تفاهم نامه ای در خصوص مبارزه با 

بیماری کرونا منعقد شده است.

  حمزوی عنوان کرد: در راستای کمک به تسریع در روند درمان بیماران 
مبتلا به کرونا، عارضه های تنفســی و افزایش بهبود یافتگان همچنین 
کمک به ارتقای ســطح تجهیزات درمانی با پیگیری های شرکت گاز 
هرمزگان ۱۳ عدد دســتگاه تنفس مصنوعی به کادر درمان هرمزگان 

اهدا شد.
  وی ارزش ریالی ونتیلاتورها  معادل ۲۰ میلیارد  دانست و خاطرنشان 
کرد: این ۱۳ دســتگاه تنفس مصنوعی در شهرستان های بندرعباس، 
قشم، ابوموســی، حاجی آباد، بندرخمیر، بندرلنگه، پارسیان، بستک، 

میناب ، رودان، جاسک و سیریک توزیع شده است.

با پیگیری شرکت گاز هرمزگان صورت گرفت؛

اهدای ۱۳ دستگاه تنفس مصنوعی به بیمارستان های هرمزگان

پشت پرده سیاست 

مجمع روحانیون به سوی 1400   
کمیته ویژه انتخابات به شــورای مرکزی مجمع روحانیون مبارز گزارش داد. 
اصلاحات سروســامان می یابد؟روزهای کرونازده سیاست در ایران همچنان 
تحت تاثیر این ویروس و شــرایط داخلی و خارجی، رونق قابل ملاحظه ای 
ندارد، با این حال، تحرکات مجمع روحانیون مبارز طی هفته های اخیر حکایت 
از آن دارد که ریش ســفیدان اصلاح طلب قرار است از پستو های تصمیم گیری 
بیرون بیایند و حضور فعال تری داشــته باشند، هرچند برخی سیاسیون آن را 
چندان غیرعادی نمی دانند اما فرصت  اجماع، تعیین راهبرد و اعلام شــرایط 
حضور موثر در انتخابات دست کم برای جریان اصلاحات که انتخابات مجلس 
را واگذار کرده و با دشــواری هایی از جنس تایید صلاحیت و مشارکت مردم 
روبه روســت، چندان زیاد نیســت و هفت ماه باقی مانده تا روز رأی گیری 
همچون برق و باد خواهد گذشــت. مجمع روحانیون مبارز در ادامه جلسات 
نوبه ای خود در فضای  مجازی اسکایپ درباره انتخابات ۱۴۰۰ بحث و تبادل 
نظر کرد و کمیته ویژه ای در این خصوص به شــورای مرکزی مجمع گزارش 
داد. به نوشته جماران، کمیته انتخابات، نظرات مشترک گروه های اصلاح طلب 
را که در اختیار شــورای مرکزی قرار داده بودند در محورهای: ۱- ضرورت 
جلب توجه مردم در سراســر کشــور به اهمیت انتخابات ریاست جمهوری،  
۲- بازتعریف رابطه نهاد حاکمیت و اصلاح طلبان، ۳- تبیین منســجم مجدد 
تفکر اصلاح طلبی و... اعلام کردند. تشکیل کمیته ای برای انتخابات، خروجی 
اولین جلســه مجازی مجمع روحانیون مبارز در اوایل آبان بود. جلسه ای که 
می توان آن  را به نوعی کلید گشــایش اتاق های فکر انتخاباتی دانســت. در 
این جلســه مجمع کمیته ای از اعضای خود را مامور کرد تا شرایط انتخاباتی 
مردمی و آزاد را بررسی و برنامه ای برای ورود موثر مجمع در بحث انتخابات 
ارائه و شرایط لازم را برای مشارکت فعال تهیه و در جلسه بعدی مجمع ارائه 
کند. »محمدعلی ابطحی« عضو مجمــع روحانیون مبارز درباره جزئیات این 
جلســه گفته بود که بعد از بیانیه  موســوی خوئینی ها موضوع انتخابات در 
مجمع جدی تر دنبال و نظرات مختلف براســاس محورهای این بیانیه مطرح 
می شود. اگر محورهای بیانیه موسوی خوئینی ها و دعوت او برای حضور در 
انتخابات، محور اصلی نشست های مجمع روحانیون قرار گرفته باشد، می توان 
 گفت این مجمع در تلاش اســت تا راهی برای برون رفت از شرایطی بیابد که 
اصلاح طلبان در آن گرفتار شده اند. این مهم اما با تردیدهایی هم روبه روست 
که مهم ترین آن پذیرفتن نقش مجمع روحانیون به ویژه رئیس دولت اصلاحات 
است. موضوع رهبری خاتمی بر جریان اصلاحات هر از چندی میان شماری 
از چهره های اصلاح طلب مطرح می شود؛ گاهی او را رهبر اصلاحات می دانند 
و گاهی نه. علاوه بر اظهارات دبیرکل حزب مردم ســالاری، در گذشته برخی 
از اعضای حزب کارگزاران سازندگی هم درباره نقش خاتمی به ویژه در ایام 
انتخابــات تردیدهایی مطرح کرده بودند. حالا بــا توجه به آغاز فعالیت های 
انتخاباتی دســت کم در حد بررسی شرایط از ســوی مجمع روحانیون مبارز، 
بایــد دید آیا طیف های مختلف اصلاح طلبان راهبردهای این تشــکل را در 
انتخابات ریاســت جمهوری سیزدهم خواهند پذیرفت یا درمیان این دسته ها 

دوباره اختلاف نظرهای جدی حاکم خواهد شد.

نوبت دیپلماسی اول همسایگان
ظریف وارد اســلام آباد شد، او توئیت هایی نیز خطاب به همسایگان ایران نوشت. غرب 
آســیا با رفتن ترامپ روی آرامش می بیند؟محمدجواد ظریف برای دهمین بار به عنوان 
وزیر خارجه به پاکستان سفر کرد. سفری که البته خبرگزاری رسمی دولت آن را »متفاوت« 
 خوانده اســت. ایرنا می نویســد: »رویدادهای اخیر در عرصه بین المللی از جمله بروز 
نشــانه های قوی از پایان یک دولت یک جانبه گرا و معتاد به تحریم در واشنگتن از یک 
سو و ویژگی های روابط پاکستان و آمریکا از سوی دیگر، می تواند سبب این باشد که سفر  
ظریف به پاکستان تا حدودی سفری متفاوت از دیدارهای قبلی و پرتعداد او از این کشور 
است. »به هر حال، پیروزی بایدن شاید نه، اما شکست ترامپ حتما آثار قابل توجهی بر کل 
جهان خواهد گذاشت و غرب آسیا نیز از این قاعده مستثنا نیست. برای همین هم شاهدیم 
که محمدجواد ظریف، وزیرخارجه کشورمان در همین چند روز گذشته چند بار کشور های 
همســایه را خطاب قرار داده و به نحوی برای بهبود روابط با این کشور ها پیش قدم شده 
اســت. او بامداد دوشنبه در توئیتی خطاب به همسایگان ایران نوشت: »پیامی صادقانه به 
همسایگان مان: ترامپ 7۰ روز دیگر رفته است، اما مابرای همیشه این جا می مانیم. شرط 
بستن روی خارجی ها برای تامین امنیت هرگز قمار خوبی نیست. دست خود را برای گفت 
وگو جهت حل اختلافات به سوی همسایگانمان پیش می آوریم. تنها با هم می توانیم آینده ای 
بهتر برای همه بسازیم.« ناگفته نماند که او شب قبل از آن نیز در توئیت دیگری به زبان عربی 
همسایگان ایران را خطاب قرار داده و نوشته بود: »ترامپ رفت؛ ما و همسایگانمان ماندیم. 
تکیه به بیگانگان امنیت نمی آورد بلکه امید را بر باد می دهد. دست های خود را برای همکاری 
جهت تحقق منافع مشترک مردم و کشورهایمان دراز می کنیم. ما همه را به گفت وگو دعوت 
می کنیم چرا که تنها راه پایان دادن به اختلافات و تنش هاســت. همه با هم برای ساختن 
آینده ای بهتر برای منطقه مان.« این که کشور های عربی منطقه از جمله عربستان سعودی، 
امارات و... که از ســکونت ترامپ در کاخ سفید راضی بودند و منافع شان تامین می شد، با 
روی کار آمدن بایدن چه رویه ای  رادر پیش خواهند گرفت و آیا دست همکاری و همراهی 
ایران را که بار ها به سویشــان دراز شده، پذیرا خواهند بود یا نه؟ معلوم نیست، اما آن چه 
معلوم اســت، تمایل ایران به استفاده از فرصت پدید  آمده است. حالا که آن رئیس جمهور 
کاسب کنار رفته و قدرت بستن قرارداد های آن چنانی برای فروش سلاح و... را ندارد، نباید 
زمان را از دست داد و برای بهبود روابط با کشور های همسایه کاری نکرد. سخنان مقامات 
و مســئولان ایران طی روز های اخیر حاکی از تلاش برای استفاده از همین فرصت است. 
مثلا وقتی سخنگوی وزارت خارجه می گوید، »انتخابات آمریکا پیام بزرگی برای منطقه 
دارد و همان طور که وزیر خارجه گفته قمار برای خرید امنیت از روان پریشــانی که جز به 
پول و سلاح نمی اندیشند، نتیجه ای جز گذاشتن تخم مرغ در سبد غیرقابل اطمینان نیست. 
برخی از کشور های همسایه همچنان به فکر خرید امنیت و وفاداری هستند و به لابی گری 
در کشور های دیگر توجه می کنند« یعنی »ایران دست دوستی به سوی کشور های همسایه 
دراز کرده و کشــور هایی که خود را منزوی کرده اند، برگردند و آرامش خود را در ترتیبات 
امنیتی منطقه ای پیدا کنند.« این رویکرد وزارت خارجه با توجه و استقبال رسانه ها نیز همراه 
شده است. روزنامه »ایران« که صدای دولت است در این باره می نویسد: »اسلام آباد با هر 
دو کشور ایران و عربستان روابط حسنه دارد. نخست وزیر پاکستان چند روز پیش گفته بود 
که تلاش هایش برای نزدیکی ایران و عربستان هنوز به نتیجه رضایت بخشی نرسیده است. 
حالا اما پیش بینی می شود با رفتن ترامپ چه بسا ریاض در رویکردهای خود درباره منطقه 

و ایران تجدید نظری داشته باشد«.

انعکاس  
انتخاب خبرداد: رئیس دفتر نمایندگی وزارت امور خارجه در منطقه آزاد چابهار 
گفت: هشت ملوان ایرانی ساکن سیســتان و بلوچستان پس از چهار سال تلاش 
 و رایزنی در دارالســلام تانزانیا آزاد شــدند و در مسیر بازگشت به میهن اسلامی 
ایران هستند. حمیدرضا طوســی اظهار کرد: این ملوانان ایرانی ساکن سیستان و 
بلوچســتان حدود چهارسال پیش توسط گارد ســاحلی کشور تانزانیا دستگیر و 

زندانی شدند.
رویداد 24 نوشت: هانی زاده کارشناس مسائل بین الملل معتقد است که با حضور 
بایدن در کاخ ســفید، تغییرات مهم و اساسی در نظام سیاسی عربستان رخ خواهد 
داد و در ماه های آینده باید منتظر چرخش ریاض به ســمت ایران و ترکیه و دور 

شدن آن از اسرائیل باشیم.
رویداد 24 مدعی شــد: با پیروزی بایدن، برخی به این نتیجه رسیده اند که ظریف 
بهترین گزینه ممکن برای ۱۴۰۰ است. کسانی که این ایده را مطرح کرده اند معتقدند، 
نباید به سراغ کاندیدای اجاره ای همچون لاریجانی رفت و به همین علت ظریف را 
بهترین گزینه ممکن می دانند. شنیده شده که پیشنهادهای جدی به ظریف داده شده 
و او وعده داده که به آن پیشنهادها فکر خواهد کرد. برخی فعالان سیاسی برای رفع 
مشکل داخلی، پیشنهاد داده اند که یک معاون اول بسیار قوی باید در کنار او حضور 

داشته باشد تا بتواند حوزه درون کشور را مدیریت کند.
هزینه هنگفت کاهش 5 هزار نفری تلفات جاده ای

یک مقام مســئول در کابینه در پاسخ به درخواســت برخی مقامات نهاد ریاست 
جمهــوری برای تهیه طرحی به منظور کاهش تلفات جــاده ای اعلام کرده، برای 
کاهش تعداد کشته شدگان تصادفات رانندگی از حدود ۱7 هزار نفر فرضی در سال 
۱۴۰۰ به ۱۲ هزار نفر در ســال ۱۴۰۴ به مبلغی در حدود ۲۴ هزار میلیارد تومان 
اعتبار نیاز اســت تا اقدامات فنی، زیرساختی و فرهنگ سازی در حوزه ایمنی به 

اجرا گذاشته شود.
قیمت تمام شده فعالیت کارمندان معلوم می شود

بر اساس تذکرات جدید یک نهاد نظارتی به تعدادی از مدیران سازمان ها و ادارات 
دولتی، مقرر شده با توجه به تاکیدات تبصره ۲۰ قانون بودجه امسال، مخاطبان دقت 
کنند، ضمن شناسایی دقیق هزینه های زیرمجموعه خود اعم از حقوق و دستمزد، 
هزینه های مســتقیم و غیرمستقیم غیرانسانی و همچنین هزینه های مراکز فعالیت 
پشــتیبانی، برای تکمیل سامانه »حسابداری قیمت تمام شده« اقدام و هزینه یابی 
خروجی کالا و خدمات خود را از طریق نظارت بر اطلاعات رسیده، انجام دهند.

هزینه هنگفت کاهش 5 هزار نفری تلفات جاده ای
یک مقام مســئول در کابینه در پاسخ به درخواســت برخی مقامات نهاد ریاست 
جمهــوری برای تهیه طرحی به منظور کاهش تلفات جــاده ای اعلام کرده، برای 
کاهش تعداد کشته شدگان تصادفات رانندگی از حدود ۱7 هزار نفر فرضی در سال 
۱۴۰۰ به ۱۲ هزار نفر در ســال ۱۴۰۴ به مبلغی در حدود ۲۴ هزار میلیارد تومان 
اعتبار نیاز اســت تا اقدامات فنی، زیرساختی و فرهنگ سازی در حوزه ایمنی به 

اجرا گذاشته شود.

تازه های مطبوعات
 صبح نو – این روزنامه با انتشار عکسی از غیرنظامیان یمنی که در جنگ سعودی 
علیه آن ها آســیب دیده اند با تیتر »روسیاهان« نوشت: »محمد بن سلمان و بن 

زاید، دو بازنده شکست ترامپ در خاورمیانه هستند.«
اعتماد- این روزنامه در مطلبی با عنوان »عاقبت خودتحریمی« نوشت: »محمد 
صدر« کارشــناس سیاســی می گوید: »اگر تمام تحریم ها نیز برداشته شود و 
درصورتی که FATF حل نشــده باشد، همچنان روابط تجاری و بانکی دچار 

مشکل است و باید دوستان در رأس مجمع به این مسئله توجه کنند«.
کیهان- این روزنامه درباره حضور محمدجواد ظریف در انتخابات نوشت: برای 
ظریف بهترین ســناریو می تواند این باشد که بازنشســته شود. اگر او به رقابت 
انتخاباتی ۱۴۰۰ وارد شــود، احتمالا نه تنها شانســی برای پیروزی ندارد بلکه 
به عنوان کســی از او یاد می شود که سرنوشــت سیاسی خود را به انتخاب یک 

رئیس جمهور در آمریکا )بایدن( گره زد.
وطن امروز- این روزنامه در گزارشی  نوشت : مخالفت دولت با تعطیلی مقطعی 
کانون های بحران و اجرای سیاســت محدودیتی، کرونا را مهار نکرده و باعث 
تشدید موج سوم شده اســت. از همان روزی که به اصرار دولت بازگشایی ها 
آغاز و شعار فاصله گذاری هوشمند داده شد، مشخص بود که قرار است بحران 
تبدیل به فاجعه شود... . دولت روحانی هم بر بازگشایی ها اصرار کرد؛ یادمان 
نرفتــه که آقای رئیس جمهور اعلام کرد از شــنبه همه چیــز به روال عادی 

بازمی گردد«.
ربیعی: سیاست آمریکا مهم است نه سیاستمدارانش 

»علی ربیعی« سخنگوی دولت، با اشاره به انتخابات ریاست جمهوری  آمریکا 
گفت: برگزاری انتخابات ریاســت جمهوری آمریکا در هفته گذشــته یکی از 
مهم ترین اتفاقات در فضای بین المللی بود. به گفته ســخنگوی دولت، موضع 
ما در برابر رهبران آمریکا روشــن اســت. همان طور کــه بارها تاکید کردیم 
به سیاســت ها کار داریم نه به سیاســتمداران. آن چه واضــح بود، خود مردم 
آمریکا در این انتخابات به نژادپرســتی، جنسیت زدگی، قانون شکنی و ایجاد 
دردسرهای جهانی نه گفتند. دســتیار ارتباطات اجتماعی رئیس جمهوری با 
بیان این که ترامپ با این صفات، چهره آمریکا را در نزد افکار عمومی و ملت 
خود و ملت های جهان مخدوش کرد، ادامه داد: اکثریت قاطع مردم در انتخابات 
ریاســت جمهوری آمریکا نشان دادند که ملت آمریکا به خوبی تشخیص داده 
که  اقدامات غیرانســانی دولت آمریکا در چهارسال گذشته به چهره و جایگاه 
آمریکا لطمه جدی وارد کرده اســت.  سخنگوی دولت یادآور شد: این حقیقت 
که در اکثر قریب به اتفاق کشــورهای جهان، مردم از این انتخاب ملت آمریکا 
در نه گفتن به سیاست های ضد جهانی دولت ترامپ خرسند شده و خوشحال 
اند یک واقعیت است. امیدواریم دولت بعدی آمریکا نماینده ای  شایسته از آرا و 
دیدگاه های مردم آمریکا باشد و اظهارات خود را در نقض معاهدات بین المللی 
توسط دولت قبل مدنظر قرار دهد. ما تحولات را با دقت بررسی و قضاوت را 

به آینده موکول می کنیم.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( هرمزگان عنوان کرد

فقرزدایی در هرمزگان، نیازمند مشارکت همه دستگاه ها

گروه خبر // یوسف عابدینی با اشاره به درخواست تشکل های 
صنفی مبنی بر تمدید سیستمی کارت سلامت رانندگان اعتبار 
کارت سلامت آنها اعلام نمودکلیه رانندگانی که از روز شنبه 
۱7 آبان تا ۳0 اسفند ماه سال جاری به اتمام می رسد از تاریخ 
اتمام اعتبار کارت ســلامت برای یک بار به مدت یک ماه به 

صورت سیستمی تمدید می گردد.
  بــه گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان هرمزگان، مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان هدف 
از این تصمیم را جلوگیری از هرگونه تجمع و ازدحام مراجعه کنندگان 
با توجه به ضرورت رعایت پروتکل های بهداشــتی در شرایط انتشار 
بیماری کرونا بیان کرد و اظهار داشت: با این اقدام فرصت بیشتری برای 
رانندگان جهت مراجعه و انجام معاینات لازم در شرایط موجود تامین 
خواهد شد.عابدینی افزود: سلامت شغلي رانندگان به دلیل خطرپـذیري 
بالاي این شغل، با هـدف افـزایش ضـریب ایمنـي انتقال کالا و مسافر، 
کاهش نقش خطـاي انسـاني در بـروز تصـادفات و حفـظ و ارتقـاي 
سلامت رانندگان همواره به عنوان یک اصل مهم در برنامه ریزی های 
سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای مورد توجه قرار داشته و نقش 

مهمي در جلوگیري از بروز سوانح رانندگي دارد.

مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
هرمزگان خبر داد

تمدید سیستمی 
کارت سلامت رانندگان
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افتتاح واحد ورود اطلاعات کاپوتاژ در گمرک بندرپهل
  امین درساره سرویس شهرستان // با حضور میرهاشم خواستار 
فرمانداربندر خمیر،ابوالفضل اکبرپور مدیرکل گمرک شهید رجایی و 
ناظر گمرکات اســتان هرمزگان و همچنین روسای گمرکات پهل و 
لافت واحد ورود اطلاعات کاپوتاژ در گمرک بندرپهل به بهره برداری 
رسید.به گزارش خبرنگار دریا ؛ این واحد در راستای ورود اطلاعات 
کالاهای کاپوتاژی در ســامانه EPL و دور اظهاری در رویه خروج 
موقت راه اندازی شــده است. فرماندار بندرخمیر در آیین افتتاح این 
واحــد گفت:گمرک منبع حیات اقتصادی مردم این منطقه اســت و 
معاش مردم این شهرســتان همگی به گمرک بستگی دارد.وی ادامه 
داد:گمرک بندرپهل از جمله گمرکاتی است که دارای پیشینه زیادی 
در استان می باشد علاوه بر این بدلیل موقعیت حساس و استراتژیک 
این بندر، نیازمند ایجاد تاسیسات و زیرساخت ها در گمرک این شهر 
می باشد لذا هرچه زیرساخت های بیشــتری در این گمرک ایجاد 
شود کارها و امورات مردم نیز تسهیل می شود.میرهاشم خواستار در 
ادامه عنوان کرد: احداث ترمینال بزرگ در گمرک بندرپهل و همچنین 
ایجاد اســکله در محدوده این گمرک از جمله مواردی است که باید 
نســبت به ایجاد آن تسریع شود.وی همچنین گفت:در حال پیگیری 
انتقال آب و فیبر نوری به اسکله بندرپهل هستیم که گمرک بندر پهل 
نیز  از این مزایا منتفع می شــود.احداث ساختمان جداگانه گمرک 
در مجتمع بندری خمیر و همچنین استفاده از ساختمان گمرک فعلی 
بندرخمیر جهت موزه دریایی با همکاری شهرداری  این شهر از دیگر 
موضوعاتی بود که فرماندار بندر خمیر در این آیین به آن اشاره کرد.
ناظر گمرکات استان هرمزگان نیز گفت:با توجه به حساسیت گمرک 
بندر پهل ،درصدد تقویت و ایجاد زیرساخت ها در این بندر هستیم.
ابوالفضل اکبرپور افزود: گمرک پهل اولین گمرکی در استان است که 
واحد اطلاعات کاپوتاژ به صورت ســازمان یافته در آن راه اندازی 
می شود. مدیرکل گمرک شهید رجایی در ادامه با اشاره به ساختمان 
گمرک بندرخمیر نیز گفت: ساختمان گمرک بندر خمیر دارای قدمت 
طولانی است و این نشان می دهد که دریانوردی و گمرک از زمانهای 
خیلی دور در این منطقه رواج داشــته است و شناسنامه و افتخاری 
برای بندر خمیر اســت که باید نسبت به حفظ و نگهداری آن تلاش 
شود.شایان ذکر است همچنین کلنگ محل احداث اتاق برق و استقرار 

ژنراتور به منظور تأمین برق اضطراری به زمین زده شد .

هیچ مجموعه ای در کشور توانمندی ایزوایکو 
را در ساخت و تعمیرکشتی ندارد

  گروه خبر // نفتکش آرتاویل با مالکیت شــرکت ملی نفتکش 
ایران)NITC( جهت تعمیرات اساسی وارد مجموعه ایزوایکو شد.به 
گزارش خبرنگار دریا ؛ این شناور دارای ابعادی به طول ۲۴8 متر، 
عــرض ۴۳، ارتفاع ۱۹ متر و وزن ۵۶ هــزار تن جهت تعمیرات 
تخصصی به دســت نیروهــای متخصص در مجموعــه ایزوایکو 
ســپرده شده است.مجتمع کشتی ســازی و صنایع فراساحل ایران 
برای ســاخت و تعمیر انواع کشــتی های بزرگ و کوچک آمادگی 
کامــل را دارد و می توانــد در این حوزه نیازمندی هــای ایران را 
برطرف کند و رقیبی قدرتمند برای یاردهای منطقه باشــد.نفتکش 
آرتاویل باید تعمیرات اساســی و زیرآبی از جمله؛ تعمیرات موتور 
اصلی، تعویض لوله های اصلی روی عرشــه، تعمیرات ژنراتورها 
بر روی آن انجام شــود و تداوم این گونه تعمیرات می تواند منجر 
 به ایجاد اشتغال پایدار در منطقه شــود.ورود شناورها، کشتی ها، 
نفتکش ها، کانتینربرها و لایروب ها به این مجموعه موجب رونق 
بازار کشور و منطقه می شــود که این نشان دهنده ی گوشه ای از 
توانایی های متخصصان داخلی اســت.در کشور هیچ مجموعه ای 
 توانمندی ایزوایکو را در ساخت و تعمیرکشتی ندارد و این مجتمع 
می تواند هر نوع کشــتی در هر اندازه ای که مورد نیاز بخش های 
مختلف کشــور باشد را به صورت کامل طراحی کند و بسازد. تمام 
مراحل طراحی، ساخت، تعمیرات و به آب اندازی شناورها، توسط 
متخصصان داخلی انجام می شــود.مجتمع کشتی سازی و صنایع 
فراســاحل ایران )ایزوایکو( یک منطقــه صنعتی اقتصادی معتبر و 
شناخته شده است که مجموعه های صنعتی و مدرن به ویژه مرتبط 
با کشــتی سازی و صنایع وابسته به آن را در خود جای داده است. 
ایزوایکو تلاش می کند در افق ۱۴۰۴، مجتمعی ســرآمد و الگو در 
صنایع کشتی سازی، سکوســازی، ترمینال های نفتی و معدنی در 

منطقه خلیج فارس باشد.

بازیافت نباید یک شعار باشد
واحد آموزش  باید تلاش کنیم یک فرهنگ شود 

سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری بندرعباس

صنایع دستی شهر جناح در بستر زمان

شهر جناح از شهرهای مهم ایران در زمینه 
صنایع دستی در بستر تاریخ بوده است.

 تــا کنون در ارتباط با صنایع دســتی در جناح 
و نقــش آن در تاریــخ اقتصادی این شــهر به 
 صورت مفصل پرداخته شــده است، اما گستره 
 صنایع دســتی این شــهر به گونه ای اســت که 
می بایست در نوشتارهای بیشتری به آن پرداخته 
شــود. با مصاحبه های صــورت گرفته با افراد 
قدیمی و آگاه شــهر جناح به خوبی مشــخص 
گردید که صنایع دســتی متعددی در شهر جناح 
 ســاخته می شــد که اســاتید فن در هر رشته 
صنایع دســتی افراد ماهری بودند و جالب است 
که خاندان های متعدد در شهر جناح هرکدام در 
یک حرفه تبحر داشتند. برخی از افراد در جناح 
شیوه کشی می کردند و در کار بافت کفش بودند. 
برخی در کار بافت لی زین، و ریل قرآن و غیره 
 تبحر خاص داشتند. به این ترتیب می توان گفت 
صنایع دستی شغل بیشتر مردم جناح در گذشته 
 بود که هــم برای مصارف داخلی شــهر جناح 
می ساختند و هم در فروشگاه های جناح فروخته 
می شد و از این طریق درآمد خوبی عاید سازندگان 
این صنایع دســتی می گردید و فرزندان خانواده 
 نیز در درست کردن صنایع دستی به والدین کمک 
می نمودند و به همین دلیــل نیز وقتی فرزندان 
خانواده به ســن کارکردن می رســیدند، شغلی 
بلــد بوده و به کار پدران خــود ادامه می دادند. 
این نوشــتار که با حمایت های فرهنگی شورای 
اسلامی شهر جناح و شــهردار فرهنگ دوست 
و پرتلاش این شــهر جناب آقای مهندس محمد 
جلالی به رشــته تحریر در می آید، در نظر دارد 
به معرفی دیگر انواع صنایع دستی در شهر جناح 
پرداخته و نشــان دهد که این صنایع دستی نقش 
مهمی اقتصاد و معیشت مردم جناح قدیم داشته 
است.شیوه کشی از صنایع دستی مردم شهر جناح 
در دوران گذشــته بوده اســت. کار شیوه کش 
متصل کردن تخت کفش با قسمت فوقانی کفش 
بوده اســت. تخت کفش ها را از پارچه کهنه و 
چســپ درست می کردند . قسمت فوقانی آن را 
از ریســمان های نازک سفید می بافتند و سپس 
 بــا متصل کردن آن ها بــا همدیگر ملکی کامل 
می شد. کفش دوخته شده را در اندازه های متعدد 
می ســاختند و در فروشگاه های جناح فروخته 
می شد و مشتریان زیادی هم از جناح و مناطق 
اطراف داشت.) محمد درخشان، مصاحبه، ۱۳۹۹( 
در حرفه شیوه کشی خاندان کارگر، خاندان بهرک 
و خاندان پنبه بز در شــهر جناح تبحر داشتند و 

مرحوم محمد کارگر نیز در مصاحبه اختصاصی 
خود به حرفه شیوه کشی خاندانش در شهر جناح 
اشاره کرده بود. ساخت جومه که جای قرآن بود 
و قرآن را در آن نگه می داشتند، از دیگر صنایع 
دستی مردم شــهر جناح بود و معمولا جومه را 
 از پارچه مخملی ســبز درست می کردند و برای 
 قرآن هــای بزرگتر جومــه  بزرگتــر و برای 
 قرآن های کوچکتــر جومه کوچکتر اختصاص 
می دادند. برای جزء سی ام قرآن که در جناح به 
آن جزمی می گفتند نیز جومه درست می کردند 
که پارچه آن نازکتر بود. بچه هایی که به مکتب 
خانه می رفتنــد، برای این که جزمی آن ها پاره 
نشــود، آن را در جومه های رنگارنگ گذاشته 
 و بــه مکتب خانه می بردنــد. تنوع پارچه ها و 
رنگ های آن ها در مکتب خانه ها نشان تمول 
مالی خانواده ها هم داشت. رحل چوبی قرآن از 
دیگر صنایع دســتی مهمی بود که در شهر جناح 
به صورت ماهرانه ای ســاخته می شد. برخی از 
رحل ها به گونه ای ساخته می شد که هر فردی 
نمی توانســت آن ها را باز و بســته کند. رحل 
قرآن بیشــتر در مکتب خانه ها تعلق به فرزندان 
افراد پر درآمد داشــت و هر فردی نمی توانست 
رحل تهیــه کند. البته برخی از رحل های چوبی 
هم از هندوســتان به جناح آورده می شد که این 
نوع رحل ها خیلی اندک بود. رحل های که در 
جناح ســاخته می شد معروفیت خوبی داشت و 
اســتاد محمد درخش از ماهرترین رحل سازان 
جناج بود و رحل هایی ســاخته است که هنوز 
هم برخــی از آن ها وجود دارد و باز و بســته 
نمودن آن فرد ماهر می خواهد.) محمد درخشان، 
 مصاحبــه، ۱۳۹۹( رحــل های ســاده هم در 
نجاری های جناح ساخته می شد که از دو تخته 
ساده تشکیل شده بود. استاد حسن نجار از دیگر 
افرادی بود که رحل ها ی خوب و مســتحکمی 
 در جناح می ساخت و افراد زیادی هم از او این 
رحل هــا را خریــداری می کردنــد. لی زین 
 کــه روکش زین موتورســیکلت بــود از دیگر 
 صنایــع دســتی جناح بــود، که بــه صورت 
ماهرانــه ای در جناح دوخته می شــد. لی زین 
را از پارچه های ضخیم و گاها مخملی درســت 
می کردند و تهیه کننده آن درآمد خوبی داشــت. 
حســن رحیمی در جناح لی زین های بســیار 
خوبی درســت می کرد و خریداران خوبی هم 
داشــت. در گذشــته که تعداد موتورها نسبت 
به ماشــین در جناح زیاد بــود و در فصل گرما 
صندلی موتورها زود در اثر گرما و تابش شدید 
خورشــید داغ می شد، اســتفاده از لی زین یا 
 روکش زین بسیار معمول بوده است.سپی از دیگر 
صنایع دستی مردم شهر جناح و به ویژه باغداران 

 این شــهر بوده اســت. ســپی از چوب انتهایی 
شــاخه های میوه درخت نخل درست می شد. 
شــاخه های میوه درخت خرمــا را در جناح، 
پنگ می گوینــد و چوبی که متصــل به پنگ 
 اســت و باعــث آب و املاح رســانی به پنگ 
می شــود، دارپنگ نام دارد. برای درست کردن 
ســپی، دارپنگ ها را به صورت مرتب لایه لایه 
 نمــوده و از لایه های دارپنگ ســپی درســت 
 می کردند. ســپی به صورت دایره شــکل بود و 
 لبه های آن بر آمدگی داشت. لبه های سپی نیز از 
بخش های  دیگردرخت نخل درست می شد. برای 
 تمیز کردن گندم و برنج و جدا کردن اضافات از 
آن ها از سپی استفاده می کردند و سپی همچنین 
به عنوان ســینی نیز استفاده می شد. سپی را در 
اندازه های بزرگ و کوچک می ســاختند و در 
فروشــگاه های قدیمی جناح فروخته می شد. 
شــتک از دیگر صنایع دستی شهر جناح بود که 
از برگ درخت نخل ســاخته می شد. کاربرد آن 
 در منازل این بود که به عنوان سفره از آن استفاده 
 می کردند. این وســیله به صــورت مدور بافته 
می شــد و افراد در زمان غذا خوردن اطراف آن 
جمع شده و تمیز کردن آن هم راحت بود و حتی 
می توانستند در صورت کثیف شدن آن را به خوبی 
 بشویند. نقش سینی های بزرگ که در آن بشقاب و
  کاســه هــا را قــرار مــی دادند هــم بازی 
 می کرد. شــتک های بــزرگ و کوچک را در 
فروشگاه های قدیمی شهر جناح می فروختند و 
وسیله امرار معاش خوبی هم برای سازندگان آن 
بود.  تاویت برای سقف برکه هایی که تازه ساخته 
 می شدند از دیگر صنایع دستی مردم شهر جناح بود. 

تاویت ها را از مقواهایی مثلث شــکل ســاخته 
و اطراف آن را بــا پارچه های رنگارنگ مزین 
 نمــوده و دورچین می نمودند. ســپس نخ ها و 
 پارچه های کوچک تر با نخ و سوزن اطراف دورچین 
 می بافتنــد و به گونــه ای این تاویــت ها را 
 می ســاختند که وقتی در ســقف برکــه قرار 
می گرفت، نگاه هر بیننده ای را به ســوی خود 

جلب می کرد. هر ردیف که ســنگ و گچ سقف 
 برکه را می گذاشتند. تاویت آن ردیف را هم نصب 
می کردند و در پایان کار و در بالاترین قســمت 
ســقف از داخل نیــز یک پارچــه ای از آیات 
قرآن نصب می نمودنــد. معمولا تاویت را زنان 
برای سقف برکه درســت می کردند و برخی از 
افرادی که برکه می ســاختند، ساختن تاویت را 
بــه افرادی که کار دوخت و دوز انجام داده و در 
این کار تبحر داشــتند، واگذار نموده و هزینه آن 
 را پرداخت می نمودند. بنابراین ســاخت تاویت 
می توانست وسیله خوبی برای امرار معاش برخی 
از خانواده باشــد. پارچه های استفاده شده در 
تاویت می توانست از تکه پارچه های کوچکی 
باشد که بازمانده دوخت و دوز در زمان خیاطی 
 بوده اســت. مقوا ها هم بیشــتر از کارتن های 
مواد غذایی و غیره تهیه می شده است. صنایع دستی 
که از آهن ســاخته می شد، هم در جناح وجود 
 داشته است که در یک مقوله مستقل به آن پرداخته 

می شود. رو بالشــی از دیگر صنایع دستی بود 
که در شهر جناح ســاخته می شد و خریداران 
زیادی هم داشــت. برای درست کردن روبالشی 
 ابتدا بر روی پارچه نقاشــی کشــیده و ســپس 
گل های کشیده شــده را با دست و بعدها چرخ 
خیاطی پر می کردند و ســپس لایــه زیرین را 
به لایه رویی دوخته و به فروش می رســاندند. 
معمولا رو بالشی را بعد از گرفتن سفارش درست 
 می کردند. رو بالشــی ها بــرای انواع مختلف 
بالش ها دوخته می شد و برای هر نوع بالش نیز 
رو بالشی مخصوص دوخته می شد. با ورود انبوه 
مبل در منازل تا حدودی بالش از مجالس منازل 
جناح رخت بر بست و روبالشی هم دیگر کمتر 
کاربرد داشــت. اما در حال حاضر هم در منازل 
قدیمی می توان بالش ها و روبالشــی های آن 
زمان که به شــیوه جالبی دوخته می شد، به عینه 
دید. در نوشتار آتی تلاش می گردد دیگر انواع 

صنایع دستی در جناح مورد بررسی قرار گیرد.

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354

  

  

  

  

  

  

آگهی حصروراثت
احتراماً  مفروض می دارد خواهان اسماء روزچک فرزند ابراهیم با هویت کامل به این شورا 
مراجعه نموده واشعارنموده شادروان ابراهیم روزچک فرزند حسن به 1399/6/16 به رحمت 

ایزدی پیوسته و وراث وی حین الفوت عبارتند: 
1- اسماعیل روزچک فرزند ابراهیم متولد 1353/1/1 به ش.ش 2 فرزند مرحوم.
2-  فاطمه صالحی فرزند محمد متولد 1333/1/15 به ش.ش 3 همسر مرحوم.

3- فاطمه ملک پور فرزند احمد متولد 1304/4/2 به ش.ش 86 مادر مرحوم.
4- اسماء روزچک فرزند ابراهیم متولد 1369/3/25 به ش.ش 4700013400 فرزند مرحوم.

5- خلیل روزچک فرزند ابراهیم متولد 1351/2/24 به ش.ش 10 فرزند مرحوم.
6- عارف روزچک فرزند ابراهیم متولد 1365/9/24 به ش.ش 146 فرزند مرحوم.  

7- محمد روزچک فرزند ابراهیم متولد 1356/1/1 به ش.ش 2 فرزند مرحوم.
 8- عصمت روزچک فرزند ابراهیم متولد 1361/7/1به ش.ش 2163 فرزند مرحوم.

9- حسن روزچک فرزند ابراهیم متولد 1349/9/10 به ش.ش 852 فرزند مرحوم.
 و دیگر وارثی ندارد.لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید .

شورا ی حل اختلاف شعبه 3 پارسیان   

آگهی تحریر ترکه
نظر به اینکه در  پرونده کلاسه 9909980764300502 این شورا و به لحاظ فوت مرحوم رستم کاکا فرزند مندنی به شناسنامه شماره 84 صادره از 
پارسیان ودراجرای درخواست علی صالحی نیا فرزند رستم قرار تحریر ترکه متوفی صادرو قرار اجرای تحریر ترکه برای روزیک شنبه مورخ 99/10/14 
ســاعت 10 صبح تعیین واعلام گردیده لذا بدینوســیله در اجرای مقررات ماده 210 قانون امورحسبی وبه موجب این آگهی به کلیه ورثه متوفی یا 
نمایندگان قانونی آنها وبستانکاران ازمتوفی ومدیونین به وی هر کس که به هر طریق حقی به ترکه متوفی دارد ابلاغ می گردد که راس ساعت وتاریخ 

اعلام شده در شعبه سوم شورای حل اختلاف پارسیان واقع در جهت شرکت در عملیات تحریر ترکه حاضر شود.
شورای حل اختلاف شعبه سه پارسیان

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه آقای غلامرضا برگی مالک ششدانگ  به استناد دو برگ استشهاد شهود گواهی شده در دفترخانه 98 قشم جهت 
دریافت سند مالکیت المثنی نوبت اول به این اداره مراجعه کرده و مدعی هستند سند مالکیت پلاک 24153 فرعی از 1939 
اصلی در قشم  - میدان شهدای گمنام جنب هایپرمارکت قطعه یک بخش هشت که در اجرای ماده یکصدو چهل قانون 
برنامه سوم توسعه، سند مالکیت صادر و تحویل مالک گردیده است که به علت جابجایی مفقود گردیده لذا با بررسی دفتر 
املاک معلوم گردید سند مالکیت ششدانگ عرصه واعیان یک باب خانه تحت پلاک 24153/1939-اصلی بشماره سند 
378491 بنام غلامرضا برگی فرزند محبت اله به شماره ملی 2269719281 صادره از علی آباد ثبت وسند مالکیت صادر و 

تسلیم گردیده است  و به استناد سند شماره 67185-93/07/07 دفترخانه 24 قشم در رهن بانک سامان قشم به مبلغ یک میلیارد و هفتصد میلیون 
ریال می باشد لذا به استناد ماده 120 آئین نامه قانون ثبت و تبصره ذیل آن مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد هر کس نسبت به ملک مورد 
آگهی معامله ای انجام داده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد بایستی ظرف مدت ده روز ازتاریخ انتشار این آگهی اعتراض کتبی خود 
را به پیوست اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر یا وصول 

اعتراض بدون سند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد .
99/202 م /الف-تاریخ انتشار : 1399/08/22

محمد آرامش- رئیس ثبت اسناد و املاک قشم

آگهی تغییرات شرکت مسکن محله پشته معزآباد رودان شرکت تعاونی به شماره ثبت 362 و شناسه ملی 10980125318 
به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ1397/10/22 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - سمت اعضاء هیئت مدیره به قرار ذیل 
تعیین گردیدند: آقای نصراله نیک بخت به شماره ملی 4699162517 بسمت رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل آقای مرتضی 
نجفی به شــماره ملی 4699162381 بســمت نایب رئیس هیئت مدیره آقای اسلام ادوائی به شماره ملی 4699825621 
بسمت منشی هیئت مدیره آقای مرتضی نجفی به شماره ملی 4699162381 بسمت عضو هیئت مدیره- عضو اصلی آقای 
عبداله خوش رفتار به شماره ملی 4699167063 بسمت عضو هیئت مدیره- عضو اصلی آقای حمید نجفی به شماره ملی 
4699169457 بسمت عضو هیئت مدیره- عضو اصلی آقای یعقوب دهبارزی رودان به شماره ملی 4699101305 بسمت 

عضو هیئت مدیره- عضو علی البدل خانم هایده سهراب زاده به شماره ملی 4699419518 بسمت عضو هیئت مدیره- عضو علی البدل -کلیه اسناد 
رسمی و اوراق بهادار و تعهدآوربانکی شرکت از قبیل چک، سفته ، برات و اوراق بهادار با امضای رئیس هیات مدیره به اتفاق مدیر عامل همراه با 

مهر تعاونی اعتبار دارد و اسناد عادی و نامه ها با امضاء مدیرعامل همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. )1042743(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری رودان

آگهی حصروراثت
احتراماً مفروض می دارد خواهان 
مهدی دادمنش فرزند عبدالکریم با 
هویت کامل به این شورا مراجعه 
شــادروان  واشــعارنموده  نموده 
زلیخا خورســند فرزند حسین به 
1399/7/27 بــه رحمــت ایزدی 

پیوسته و وراث وی حین الفوت عبارتند: 1- مهدی دادمنش 
فرزند عبدالکریــم متولد 1356/3/1 بــه ش.ش 990 فرزند 
مرحوم.2- حمیده دادمنش فرزند عبدالکریم متولد 1364/4/1 

به ش.ش 4700002719 فرزند مرحوم.
3- علی دادمنش فرزند عبدالکریم متولد 1344/9/10 به ش.ش 

15 فرزند مرحوم.
4- حمــزه دادمنش فرزند عبدالکریم متولــد 1342/1/10 به 

ش.ش 7 فرزند مرحوم.   
 5- منصــور دادمنش فرزند عبدالکریــم متولد 1350/5/1 به 

ش.ش 5 فرزند مرحوم.              
 6- مرتضی دادمنش فرزند عبدالکریــم متولد 1358/7/1 به 

ش.ش 18 فرزند مرحوم.
 7- مریم دادمنش فرزند عبدالکریم متولد 1352/4/1 به ش.ش 

923 فرزند مرحوم. 
8- محمد دادمنش فرزند عبدالکریم متولد 1339/2/1 به ش.ش 

2 فرزند مرحوم.
9- معصومه دست گشاده فرزند عبدالکریم متولد 1335/7/15 

به ش.ش 646 فرزند مرحوم.ودیگر وارثی ندارد .
 لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید.

شورا ی حل اختلاف شعبه 3 پارسیان   

حصروراثت
خانم معصومه اخلاصی فرزند چاوش بشماره ملی 5869927668 شرح دادخواست به کلاسه 
99/20 شــعبه سردشت از این شورا درخواست گواهی حصروراثت نموده و چنین توضیح 
داده که همسرش مرحوم اســحق زارعی فرزند عباس به شماره ملی 5869713481 متولد 
1338/04/01 در تاریخ 1395/09/01 که در آخرین اقامتگاه خویش برحمت ایزدی پیوسته 

ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- معصومه اخلاصی  فرزند چاوش به شماره ملی 5869927668)زوجه متوفی(.

2- زینب زارعی فرزند اسحق به شماره ملی 3422337717.
3- زهرا زارعی فرزند اسحق به شماره ملی 5860164361.              

4- فاطمه زارعی فرزند اسحق به شماره ملی 3422337709.       
5- محمد زارعی فرزند اسحق به شماره ملی5860027001.        

6- مرتضی زارعی فرزند اسحق به شماره ملی 5860114680.
7- حسین زارعی فرزند اسحق به شماره ملی5860027011.       
8- رضا زارعی فرزند اسحق به شماره ملی3422337695.         
 9- حسن زارعی فرزند اسحق به شماره ملی5860088302.       

 10- احمد زارعی فرزند اسحق به شماره ملی5860099274.
11-مصطفی زارعی فرزند اسحق به شماره ملی 3421883378.  

  12- امیرارسلان زارعی فرزند اسحق به شماره ملی 5860230230.
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی 
دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد 

شد . 
مریم چابک

دبیر شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد
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) قسمت ششم(

,,
شتک از دیگر صنایع دستی 
شــهر جناح بود کــه از برگ 
درخت نخل ساخته می شد. 
کاربرد آن در منازل این بود 
که بــه عنوان ســفره از آن 

استفاده می کردند

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

قوه قضائیه 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

اطلاعیه پذیرش عضو و اعلام کاندیداتوري در هیئت مدیره و بازرسان انجمن صنفی کارگري 
کارگران و استاد کاران صنعت ساختمان شهرستان پارسیان

 به استناد ماده 131 قانون کار و آیین نامه مصوب هیات وزیران ، انجمن صنفی با عنوان فوق در شرف تاسیس می باشد .
کلیه کارگران شاغل در صنعت مزبور در صورت تمایل به عضویت و کاندیداي هیئت مدیره و بازرسان انجمن، از تاریخ انتشار این 
اطلاعیه ظرف 20 روز می توانند درخواست کتبی خود را به نشانی شهرستان پارسیان ، خیابان شهید قاسم سلیمانی ، جنب تامین 

اجتماعی ، روبروي میوه فروشی محمدي به دفتر انجمن ارسال نمایند .
هیات موسس : 1 – فرزاد دست افشان 2 – احمد جعفري 3 – سعید اعرابی

نماینده هیات موسس : فرزاد دست افشان



روزنامه منطقه جنوب کشور

نمايندگي استانها:

جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد    امیرحسین حائری زاده            035-36265331           
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر     سیدحسین جعفری             09177746020

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600
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ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : 
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گروه گزارش // دویست و دومین جلسه شورای 
اسلامی شهر بندرعباس  با دســتور کار » ارائه 
گزارش مدیرکل امور مالیاتی استان هرمزگان در 
خصوص ارزش افــزوده « با حضور مدیرکل امور 
مالیاتی اســتان هرمزگان و شهردار بندرعباس 
برگزار شد، مدیرکل امور مالیاتی استان هرمزگان 
در این جلسه گفت: در طول  ۱۲ سالی که  از عمر 
قانون ارزش افزوده  می گذرد هزار و ۱7۳ میلیارد 
تومان به حساب شهرداری بندرعباس واریز شده 
است که  764 میلیارد تومان مربوط به سه سال و 
نیم اخیر ؛ دوره مدیریت بنده بوده است و نزدیک 
40۸ میلیارد تومان مربوط به ۸ ســال و نیم قبل 

بوده است.
  بندرعباس بستری از آلودگی های ناشی 

از وجود صنایع می باشد
  مجیدعســکری زاده، عضو شــورای اسلامی شهر 
بندرعباس در نطق پیش از دستور خود در این جلسه 
گفت: مریدی یکی از مدیرانی است که همیشه یار و 
یاور مردم بندرعباس بوده اســت و در دهیاری ها و 
شهرداری ها زبانزد می باشد.وی افزود: هوای آلوده، 
غذای آلوده، غذای ناسالم، ورزش کم و کم تحرکی و 
احتیاج شدید بشر به زندگی ماشینی و ناسالم از عواملی 
اســت که توجه ما انسان ها را به فضای سبز و منابع 
طبیعی و فضای آرام و به دور از هرگونه ســر و صدا 
بیشتر کرده است.عسکری زاده گفت: سرانه فضای سبز 
ایران بین 7 تا ۱۲ متر مربع است و سرانه فضای سبز 
مورد تایید دنیا۲۰ تا ۲۵ متر مربع برای هر نفر است. 
وی ادامه داد: یک منتقد شهرساز معاصر معتقد است 
 که پارک باید در جایی باشــد که زندگی در آن موج 
می زنــد، جایی که در آن فرهنــگ و فعالیت های 
بازرگانی و مسکونی وجود دارد.عسکری زاده  اضافه 
کرد: تعدادی از بخش های شهری دارای چنین نکات 
ارزشمندی از زندگی هستند که برای ایجاد پارک های 
محلی و میادین عمومی مناســب به نظر می رسند.

 وی تصریح کرد: همچنیــن باید به  مواردی همچون 
مزاحم های بصری  و طرح جامع ایمنی انبارها مانند 
انبارهای مواد شیمایی و اشتعال زا که در شهر بندرعباس 
 هستند و انبار هایی که بدون ضابطه و مقررات در زیر 
پارکینگ ها و ساختمان های شهر هستند؛ رسیدگی 
شود و همچنین باید خدمات رفاهی در اختیار کارکنان 
فضای سبز  بگذاریم.عسکری زاده گفت: بندرعباس 
بستری از آلودگی هایی است که به دلیل وجود صنایع 
ملی و فرا ملی در این شهر وجود دارند.وی تاکید کرد: 
صنایعی که آلاینده هســتند طبق قانون باید مبلغی را 
در جهت کاهش آلایندگی سطح شهر پرداخت نمایند 
ازجمله  نفت فلات قاره و نفت بندرعباس.عسکری 
زاده عنوان نمود:  حدود ۶۰ میلیون لیتر نفت به بنزین  
و مشتقات تبدیل می کنند که یک درصد از مشتقات  

فروش این نفت باید صرف توسعه فضای سبز و حمل 
و نقل عمومی در شــهر بندرعباس و مناطقی که به 
واسطه این صنایع هوایشان آلوده می شود مانند تازیان 
و گچین و ...  گردد.وی افزود: تقاضا دارم گزارشی از 
شــهرداری بندرعباسی مبنی بر اینکه چه خدماتی از 
این مجموعه دریافت کردند و چه مذاکراتی داشته اند 
را اطلاع بدهند. عسکری زاده تصریح کرد:  متاسفانه 
تاکنون مبلغی برای بندرعبــاس از 7۰درصد جرایم 
راهنما و رانندگی که طبق قانون باید خرج همان شهر 
جهت ایجاد پارکینگ و حمل و نقل عمومی و کاهش 
خلافی شود؛ به این شهر نرسیده است.وی عنوان کرد: 
باید معلوم شــود چرا تاکنون گزارشــی  از عوارض 
دخانیات هم دریافت نکرده ایم؟!عسکری زاده  تاکید 
کرد: باید مابین اداره کل امور مالیاتی استان هرمزگان و 
شهرداری بندرعباس و شورای اسلامی شهر بندرعباس 
پیمانی  بسته شود که بیش از پیش  در احقاق حقوق 

مردم شهر در این زمینه تلاش نماییم.
  عوارض ارزش افــزوده کمک بزرگی به 

توسعه شهر می کند
  اسلام باوقار، رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس 
در این جلســه ضمن تشکر از شــاکررضا مریدی، 
مدیرکل امور مالیاتی اســتان هرمزگان، وی را یکی 
از مدیران خوشنام اســتان نامید و افزود: که مریدی 
در دوره ی مدیریتــش در اســتان  نام نیکی از خود 
بر جای گذاشــته است و هر زمانی همکاران از شورا 
و یا شهرداری به این سازمان مراجعه نمودند با روی 
خوش پذیــرا بوده اند.وی افــزود: مریدی تلاش به 
سزایی درجهت احقاق حقوق مردم شهر  بندرعباس 
و اســتان هرمزگان در زمینه مالیات و ارزش افزوده، 
نموده است.رئیس شــورای اسلامی شهر بندرعباس 
گفت: درآمدهای ناشــی از مالیات بر ارزش افزوده 
کمک بزرگی به توسعه و پیشرفت شهر خواهد کرد.

وی افزود: اقدامات اداره کل امور مالیاتی و شــخص 
مدیر کل امور مالیاتی استان از بخش مدیریت شهری 
با نگاه حمایتی به شهرداری قابل تحسین می باشد و 
جای دارد از زحمات شاکر رضا مریدی مدیرکل امور 
مالیاتی استان به لحاظ این اقدامات ارزنده در راستای 
تخصیص اعتبــار از محل مالیات بر ارزش افزوده به 
شهرداری بندرعباس که حق و حقوق مردم شهر می 
باشد، تقدیر و تشکر نمایم.باوقار گفت:عوارض ارزش 
افزوده نقش مؤثری در توســعه وآبادانی شهر دارد و 
اداره کل امور مالیاتی با نگاه حمایتی خود به شهر و 
شهرداری باعث رونق توسعه و آبادانی شهر بندرعباس 
می شود.رئیس شــورای اسلامی شهر بندرعباس در 
ادامه تصریح کرد: شــورای شهر و شهرداری با تعامل 
و همکاری با اداره کل امــور مالیاتی به دنبال ارتقاء 
خدمات رسانی به شهروندان شهر بندرعباس می باشند 
که در این زمینه امور مالیاتی نیز یاری گر شهرداری می 
باشد.باوقار در پایان خاطر نشان کرد: امید است بتوانیم 
با تعامل همه دستگاه های اجرایی شاهد توسعه عمران 

و آبادانی در شهر باشیم.

بــه داد فرهنگ و مســائل اجتماعی شــهر 
بندرعباس برسید

 حمیدرضا عامری سیاهویی، رئیس کمیسیون فرهنگی، 
اجتماعی شــورای اسلامی شــهر بندرعباس در این 
جلسه گفت: هزینه و اعتبار تخصیصی حوزه فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی در شهرداری کفاف نیازشهروندان 
را نمی دهد.وی افــزود: جامعه مخاطب فرهنگی ما 
بسیار وسیع و پراکنده اســت؛ از ولادت تا وفات هر 
جا بنگریم قطعا در زندگی مردم پیوســت فرهنگی و 
اجتماعی وجود دارد.عامری ســیاهویی گفت: عمدتا 
بخشی از مشکلات طلاق، اعتیاد، قاچاق، بیماری های 
 روحی و روانی؛ ناشــی از تخصیص بودجه حداقلی 
دســتگاه های فرهنگی اســت که نیاز متولیان امور 
فرهنگی را به اندازه کافی کفاف نمی دهد. وی اضافه 
کــرد: جامعه ما خلا در آموزش های  تربیتی، دینی و 
اعتقادی دارد و همچنین در مدارس نیازهای فرهنگی 
فوق العاده بالاســت اما بودجه کافی نیست لذا هزینه 
مصوب و هزینه  تخصیصی که متوجه سازمان فرهنگی، 
ورزشی شهرداری می شود کم است.عامری سیاهویی 
تاکید کرد: مساجد بزرگترین پایگاه دینی است که در 
بحث ســخت افزاری و نرم افزاری مانده اند همچنین 
تعداد زمین های ورزشــی و فرهنگسراها جوابگوی 
نیاز محلات نیست.رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی 
شــورای اسلامی شــهر بندرعباس اذعان نمود:  باید 
سرانه زیرساخت های فرهنگی و اجتماعی متناسب با 
نیازهای شهروندان باشد و چشم انداز کوتاه مدت، میان 
مدت و بلند مدت را با نیازها و داشــته هایمان همراه 
و هماهنگ کنیم .وی افزود:  به دنبال ســیاه نمایی و 
 ایجاد ناامیدی نیستم ولی  همانطور که فضای سبز ما 
سرانه  اش کفایت نیاز شهروندان را نمی کند، در حوزه 
آموزش مســائل تربیتی و اخلاقی هم آنچه معضلات 
اجتماعی از خانواده دور کند بازهم ســرانه هزینه ای 
پایین است و کافی نیست.عامری سیاهویی در پایان 
خاطر نشان کرد: تقاضا دارم سازمان برنامه و بودجه، 
معاونت اجتماعی استانداری، اداره امور مالیاتی  به داد 

فرهنگ و مسائل اجتماعی شهر بندرعباس برسند.

  نرخ منطقه ای، در بسیا ری از مواقع مردم 
شهر را رنج داده است

  فیصل دانش، ســخنگوی شــورای اســلامی شهر 
بندرعباس در این جلسه گفت: اگر همکاری مریدی 
با شهرداری و شــورا وجود نداشت خیلی از اتفاقات 
مهم عمرانی و خدماتی در شهر رخ نمی داد.وی افزود: 
هرچند که  این ســازمان همیشه همراه بوده است اما 
در حال حاضر انتظار داریم در شرایط بحرانی کنونی 
بیش از پیش در کنار شــهرداری باشند.دانش تاکید 
کرد: یادمان نمی رود که حضور شــما موجب شــده 
است  که بتوانیم عوارض آلایندگی بگیریم.چراکه در 
 سنوات گذشته این اتفاق نمی افتاد و یا اگر این اتفاق 
می افتاد خیلی ناچیز بود.وی اذعان نمود: نرخ منطقه ای 
در بسیاری از مواقع مردم شهر را رنج داده است،سالی 
یکبار در اداره دارایی نرخ منطقه ای تعیین می شود که 
مبنای کاری برای فرمول نویســی برای اخذ عوارض 
توسط شهرداری می شود.دانش  تاکید کرد: متاسفانه در 
سنوات اخیر بدون حضور عضو شورا و یا بعضا بدون 
حضور نماینده شهرداری نرخ منطقه ای تصویب می 
شد و این روند صحیح نیست چراکه بر اساس فرمولی 
که شــهرداری برای اخذ عوارض می نویسد،  یکی از 
بندهایش نرخ منطقه اســت که اگر این نرخ تغییرات 
فاحشی داشته باشد منجر به دریافت عوارض بیشتر 
از شــهروندان می شود از اینرو انتظار داریم در  بحث 
نرخ منطقه ای با شهرداری و شورا همکاری بیشتر شود.

  شهرداری هارا باید خانه اول خود بدانیم
  شــاکررضا مریدی، مدیرکل امور مالیاتی اســتان 
هرمزگان در این جلســه گفت:  یکی از وظایف امور 
مالیاتی وصــول مالیات حقوق حقه دولت و واریز آن 
به حســاب خزانه دولت و همچنین وصول ۳ درصد 
عوارض شهرداری ها و واریز به حساب شهرداری ها 
و دهیاری ها می باشد.وی افزود: امسال بحث کرونا و 
بحث تحریم های ظالمانه یک طرفه  همه امور را تحت 
تاثیر قرار داد که در جلسه ای که ابتدای سال با شهردار 
داشتیم، گفتم علی رغم همه موارد شک نکنید ما پرتوان 
حق و حقوق شــهر بندرعباس و سایر شهرداری ها و 

دهیاری ها را وصول می کنیم.مریدی ادامه داد: انصافا 
روز اولی که بنده به این استان آمده بودم وصول سهمیه 
استان هم در عوارض و هم در مالیات با این امکاناتی 
که در هرمزگان بود  هیچ سنخیتی نداشت.مدیرکل امور 
مالیاتی استان هرمزگان  اضافه کرد: شهردار و معاونین 
در بحث تزریقات نیروی انسانی کمک حال ما بودند 
که به موجب آن اوراق را به روز رسانی کردیم و حق و 
حقوق را در اسرع وقت وصول نمودیم.وی افزود: نرخ 
مالیات ارزش افروده ۹ درصد است که ۳درصد آن به 
حساب شــهرداری ها و دهیاری واریز می شود؛ یک 
درصد به عنوان مالیات سلامت به حساب دانشگاه علوم 
 پزشــکی واریز و ۵درصد هم به حساب خزانه واریز 
می شــود.مریدی گفت: در دو ســال گذشته هم یک 
درصد خوبی برای دانشــگاه واریز کردیم و در بحث 
ســلامت علاوه بر وظایف اصلی خودمان و علاوه بر 
این یک درصد اقدامات دیگر ی انجام دادیم  از جمله 
اینکه در ابتدای شــروع کرونا در اســفند ۹8 به کلیه 
واحدهای تولیدی نامه ای زدیم که در اجرای ماده ۱7۲ 
اگر هر واحد تولیدی کمکی به دانشگاه علوم پزشکی 
نماید، از درآمد مشمولی مالیاتشان کاسته می شودکه 
استقبال خوبی هم شــد.مدیرکل امور مالیاتی استان 
هرمزگان  تاکید کرد: قانــون ارزش افزوده از مهر87 
شــروع شده است و ۱۲ ســال از عمر  آن می گذرد 
 و بنده از اواخر سال ۹۵ مشغول خدمت در هرمزگان 
شده ام؛در طول این ۱۲سال هزار و ۱7۳ میلیارد تومان 
به حساب شــهرداری  واریز کردیم که  7۶۴ میلیارد 
تومان مربوط به سه سال و نیم اخیر ازسال ۹۶ لغایت 7 
ماه ۹۹ است که دوره مدیریت بنده بوده است و نزدیک 
۴۰8 میلیارد تومان مربوط به 8 ســال و نیم قبل بوده 

اســت.که این نشانه همدلی، همراهی و هماهنگی بین 
شهرداری شورای شهر و اداره کل امور مالیاتی استان 
هرمزگان می باشــد.وی افزود: در یکساله ۹8 حدود 
۲8۱میلیارد تومان به حســاب شهرداری بندرعباس 
واریز کردیم کــه از این مبلــغ 88 میلیارد تومانش 
مربوط به عوارض ناشــی از آلایندگی بوده اســت و 
۱۹۳ میلیار تومان هم بابت سایرعوارض بوده است.

مریدی عنوان کرد: امســال هم علی رغم بحث کرونا، 
کل آمارها منفی شده است تاکنون در 7ماهه۹۹ حدود 
۱۰8 میلیارد تومان به حســاب شهرداری واریز شده 
اســت ولی آلایندگی تاکنون نداشتیم.قول می دهم که 
 بتوانیم در این مدت باقی مانده با توجه به مشــکلات 
شــهرداری ها در کلانشــهربندرعباس یار و همراه 
شــهرداری ها و دهیاری ها باشــیم و خللی در امور 
جامعه بــه وجود نیاید.مدیرکل امور مالیاتی اســتان 
هرمزگان تاکید کرد: شهرداری هارا باید خانه اول خود 
بدانیم و هر کاری که از دستمان بر بیاد انجام می دهیم.

وی افزود: بحث آلایندگی مطالبه به حقی است که بر  
اساس  لیستی که از سازمان محیط زیست ابلاغ می شود 
مطالبــه می گردد و  باید یک درصد حق آلایندگی از 
 صنایع گرفته شــود و به حســاب شــهرداری ها و 
دهیاری ها متاثر از آلایندگی واریز شود.مریدی تصریح 
کرد: لیستی که محیط زیست از صنایع آلایندگی اعلام 
کرده اســت هیچکدام از صنایع بزرگ غرب استان را 
شامل نمی شود.  مدیرکل امور مالیاتی استان هرمزگان 
عنوان کرد: یکی دو مــورد  واحد تولیدی دخانیات 
 در قشــم داریم که عوارضش مستقیما به تهران واریز 
می شــود و همچنین گمرکات هم بــه امور مالیاتی 
مروبط نمی شــود .وی  با تاکید بــر اینکه اگر همه 
دست به دســت هم بدهیم در آبادانی استان نقش به 
ســزایی داریم؛ افزود: باتوجه به اینکه تنها منبع دولت  
 برای هزینه های جاری از درآمدهای مالیاتی اســت، 
پرونده ها به روز اســت و حتی نیروهای نظارتی هم 
ورود پیدا کرده اند و لــی در کل طبق قانون مالیات، 
مالیات ها یک سال عقب است پس بنابراین در حال 
حاضر در حال رسیدگی به پرونده های سال۹8 هستیم.

مریدی گفت: قانون نرخ منطقه ای از اول ۳۱ تیرماه۹۴ 
اصلاح شد و از ابتدای سال ۹۵ لازم الاجرا گردید  که 
در ماده ۶۴ در راستای حمایت شهرداری ها تغییرات 
بزرگی صورت گرفت که  به موجب آن می بایست هر 
ســال ۲ درصد  قیمت روز  را به عنوان قیمت منطقه 
بندی قرار دهیم  یعنی ظرف ۱۰ سال قیمت منطقه بندی 
۲۰ درصد قیمت روز محاسبه می شود. مدیرکل امور 
مالیاتی اســتان هرمزگان  اضافه کرد: جدیدا ۲7صدم 

درصد وصول مالیات برای ورزش اعلام شــده که در 
سال گذشــته  بین ۳۰ تا ۴۰میلیاردتومان مستقیما به 
حســاب ورزش و جوانان واریز شد. وی در پاسخ به 
ســوال آیا کسانی که در ورزش کمک می کنند شامل 
معافیت مالیاتی می شوند؟  تصریح کرد: در ماده ۱7۲ 
ذکر شــده است که ۱۰۰درصد وجوهی که به حساب 
تعیین شده از طرف دولت به منظور بازسازی و کمک 
به صورت بلاعوض پرداخت می شود، همچنین وجوه 
پرداختی و تخصیصی و کمــک های بلاعوض افراد 
اعم از حقیقی یا حقوقی جهت تعمییر،تجهیز، احداث 
یا تکمیل مدارس، دانشــگاه ها، مراکز آموزش عالی 
 و مراکز بهداشــتی و درمانی یا اردوگاه های تربیتی و 
آسایشگاه ها و مراکز بهزیســتی، کتابخانه ها، مراکز 
فرهنگی هنری طبــق ضوابطی که توســط وزارت 
آموزش و پرورش، علوم تحقیقات و فناوری و بهداشت 
و درمان علوم پزشکی صورت  بگیرد از درآمد مشمول 
مالیاتشان کاســته می شود .همچنین در قانون ارزش 
افــزوده هم  واحدها ی تولیــدی می توانند درصدی  
از عوارضی که می خواهند پرداخت نمایند بر اساس 
مقرارت اداره کار به حساب  تربیت بدنی واریز نمایند.

  در ســال جــاری فقط ۳۰ درصــد درآمد 
شهرداری محقق شده است

  عباس  امینی زاده، شهردار بندرعباس در این جلسه 
 ضمن تشــکر از زحمات و همراهــی مریدی گفت: 
اصلی ترین موضوع ما در سیســتم شــهرداری منابع 
درآمدی شهرداری است واگر در این حوزه شهرداری 
 نتوانــد درآمد های لازم را کســب کند قطعا بر روی

 فعالیت های شهرداری تاثًیرگذار خواهد بود.وی افزود: 
چند ردیف کسب درآمد در شهرداری داریم که یکی از 
آنها ارزش افزوده و عوارض ناشــی از آلایندگی است  
و بعد پروانه ســاختمانی و در نهایت سایر عوارضاتی 
که شــهرداری به صورت سالانه از شهروندان اخذ می 
نماید.شهردار بندرعباس گفت: با توجه به وضعیت کرونا  
درآمدها در حوزه ارزش افزوده کم شــده است و در 
حوزه پروانه ســاختمانی بیش از ۴۰درصد را کسب 
نکرده ایم .امینی زاد تصریح کرد: نسبت به سال گذشته 
و بودجه پیشنهادی، ۶۰ درصد کاهش پروانه ساختمانی 
داشته ایم و همچنین با بررسی تمامی این موارد درآمد 
شــهرداری در این چند ماهه اخیر بیش از ۳۰ درصد 
محقق نشده است که اگر حمایت و کمک امورمالیاتی 
نبود شاید همین مقدار هم محقق نمی شد.گفتنی است 
در پایان جلسه، شاکررضا مریدی، مدیرکل امور مالیاتی 
استان هرمزگان به عنوان مشاور اقتصادی شورای شهر  

بندرعباس منصوب شد.

در دویست و دومین جلسه شورای اسلامی شهر بندرعباس مطرح شد

واریز هزار و 173میلیارد عوارض ارزش افزوده به حساب شهرداری بندرعباس

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

  

تراژدی عدم پرداخت مطالبات مطبوعات از سوی دستگاه های اجرایی 
ســال های سال است که ادامه دارد و مربوط به امسال، یا سال گذشته و   
موضوع کرونا نیست ، در این بین عزم و اراده  جدی نسبت به پرداخت 

مطالبات به حق مطبوعات از سوی برخی ادارات دیده نمی شود.
   مطبوعاتی در این میان هســتند که صورت خود و همکاران شــان را 
 با ســیلی بی مهری اداراتی ســرخ می کنند که اهتمامی برای پرداخت 
هزینه های اندک آگهی های مناقصه و  مزایده را نداشــته و ندارند.طبق 
قانون، ادارات دولتی موظف هستند هزینه آگهی های مناقصه، مزایده و 
فراخــوان و... را حداکثر ظرف مدت یک مــاه در وجه روزنامه یا مدیر 
مسوول نشریه پرداخت نمایند.اما با کمال  تاسف ادارات  بدحسابی در این 
بین وجود دارند که تعداد شان کم  نیست،  نه تنها یک ماه بلکه سال ها از 
پرداخت نشدن هزینه درج آگهی می گذرد و فاکتورها در ادارات خاک 
می خورند .برخی از ادارات دیگر فاکتور نشریات را تا پایان سال مالی 
پرداخت نمی کنند و در آخر با یک بهانه ای  می گویند ، چون که ســال 
مالی پایان یافته دیگر ما نمی توانیم صورت حساب را پرداخت کنیم. آیا 
این وســط مطبوعات باید تاوان  کوتاهی و بی مسوولیتی دستگاه ها را 
نســبت به این موضوع بپردازند؟. چرا صورت حساب را در طول سال 
 مالی پرداخت نمی کنند؟.در این بین، وقتی نماینده نشریه برای پیگیری 
هزار بــاره مطالبات به ادارات مراجعه می کند با ایــن جمله که » اداره 
بودجه ای برای پرداخت ندارد« از سوی واحد مالی روبه رو می شود حتی 
بعضی مواقع هم با چاشنی لحن تند و پرخاشگری.آیا به راستی، برخی 
اداراتی که عریض و طویل هســتند، یعنی هیــچ گونه ردیف بودجه ای 

قانونی  برای پرداخت  مطالبات مطبوعات ندارند؟
  البتــه در این میان اداراتی هم وجود دارد که اهتمام  ویژه ای نســبت 
به پرداخت مطالبات مطبوعات دارند.در این راســتا، هر ساله در مراسم 
روز خبرنگار وعده وعیدهای) صرفا برای دل خوشی( نسبت به  پرداخت 
مطالبات مطبوعات داده می شود  که حتی در این میان صحبت از کم کردن 
بودجه ادارات بد حساب از سازمان مدیریت و برنامه ریزی و پرداخت 
در وجه نشــریات به میان می آید، اما این گفته ها و وعده وعید ها فقط  
 درحد حرف و شــعار روی کاغذ باقی می ماند. اســتاندار هرمزگان که 
عالی ترین مقام اجرایی دولت در اســتان است در جلسات و مراسمات  
مختلف حمایت صریح خود نســبت به این موضوع  را ابراز کرده است 
و دســتوراتی هم در این خصوص صادر کرده اســت اما ســوالی که 
مطرح می شــود این است که چه دســتگاهای مخاطب این دستورات 
هســتند؟ چرا مدیران برخی ادارات به دســتور شخص استاندار نسبت 
به ایــن موضوع بی توجهی دارنــد؟ جا دارد این دســتورات رنگ و 
بوی عملی به خود بگیرند تا گره ها در این خصوص گشــوده شــود.   
 البته صحبت در این راســتا بســیار اســت، اما در قالب این یادداشت 
نمی گنجد و همچنان امید داریم ادارات بد حســابی که نام شان به دلیل 
احترام به آن ها ذکر نشــده اســت )البته خود واقف هســتند( و در این 
یادداشــت کوتاه صرفا کلی گویی در این خصوص بوده است تا ادارات 
به خود بیایند و به هوش باشند.در پایان همچنان امید است، دستگاه ها 

نسبت به پرداخت به موقع مطالبات مطبوعات جامه عمل بپوشانند .

بی مهری ادارات نسبت به پرداخت 
مطالبات مطبوعات 

یادداشت

                      یعقوب رستمی/دریا
yaghob.rostami      @gmail.com22

درصورتیکه گوشت های منجمد59هزار تومانی در 
فروشگاه های اســتان هرمزگان توزیع شود، بطور 
حتم قیمت گوشت گرم هم شکسته می شود و این 
گوشت های ذخیره سازی شــده را بایستی ستاد 

تنظیم بازار مصوب کند در بازار عرضه شود.
  از طرفــی دیگر نیاز اســت مــرغ های منجمد 
۱۵هــزار تومانی نیــز بصورت گســترده تر در 
فروشــگاه های استان و شــهر بندرعباس توزیع 
شود؛ زیرا در حال حاضر توزیع آن محدود است 
و شهروندان در زمان مراجعه به فروشگاه ها با این 
جمله مواجه می شــوند که مرغ تمام شده است. 

در مسکن مهر هم بایســتی برنامه ریزی شود تا 
مرغ منجمد توزیع شــود که چندی پیش اتحادیه 
تعاون روستایی خلیج فارس هرمزگان اعلام کرد 
در صورت همراهی مسئولان مربوطه حاضر است 
مرغ منجمد را در مسکن مهر بندرعباس توزیع کند 
و نیاز است مرغ موردنیاز جهت توزیع در مسکن 

مهر در اختیار این اتحادیه قرار گیرد. 
  از طرفی دیگر بایستی تخم مرغ با نرخ مصوب 
اعلام شده نیز و بصورت تک نرخی توزیع شود که 
متاســفانه همچنان تخم مرغ بصورت چند نرخی 
و گاهی تا ســی درصد گران تــر از نرخ اعلامی 

 مصوب هم در برخی مغازه ها، تخم مرغ به فروش 
می رسد.

  متاســفانه بدلیــل گرانی های لجام گســیخته 
 در حــوزه هــای مختلف که گوشــت و مرغ و 
تخم مرغ هم مشمول این گرانی ها شد؛ این اقلام 
نیز از بسیاری از سفره های شهروندان و بخصوص 
قشر محروم جامعه بیش از پیش حذف شده است 
و نیازمند اتخاذ تدابیر لازم توســط مسئولان در 
این حوزه می باشد.گوشت منجمد و مرغ منجمد 
 که در انبارها توسط دســتگاه های متولی دولتی 
ذخیره سازی شده اســت تا در مواقع نیاز توزیع 

شــود و این ایام که روزبه روز این اقلام در حال 
گران تر شدن می باشد، همان روزهای نیاز است و 
ضرورت دارد دستگاه های متولی برای عرضه این 
اقلام تصمیم بگیرند و بصورت گسترده گوشت و 

مرغ منجمد و تخم مرغ  را توزیع کنند.
  متاســفانه گرانی ها باعث شده است که بسیاری 
از حاشــیه نشــینان و محرومان، صبحانه و شام 
 از برنامه غذایی شــان حذف شــده و توان خرید

 لبنیات گران و مرغ و گوشت و.... را ندارند و این 
وضعیت باعث افزایش سوء تغذیه و انواع بیماری 
و... می شود و نیاز است متولیان مربوطه تصمیمات 
 و سیاســتگذاری اثربخشــی را بــرای رفع این 
چالش های اقتصادی و اجتماعی داشته باشند تا 

سفره ها رو به روز کوچک تر نشوند.

یادداشت

گوشت های منجمد ۵9هزار تومانی را توزیع کنید        علی زارعی/ دریا
daryaz           @gmail.com1359

گروه خبر // فرمانده ســپاه استان هرمزگان 
گفت:ما به عنوان سپاه با تمام توان در خدمت 
کمک به محلات حاشیه ای خواهیم بود و برای 
هر محله از بافت فرسوده یکی از معاونان سپاه 
امام سجاد استان به عنوان معین محله مشخص 

شده است. 
   سردار اباذر سالاری به همراه شهردار بندرعباس 
و جمعی از مســئولان اســتان در بازدید از محله 
ســنگ کن شــرقی که یکی از محلات حاشیه ای 
شــهر بندرعباس است و مردم مشــکلات زیادی 
را احســاس می کننــد اظهار داشــت: خدمت به 
مناطــق کمتر برخــوردار اتفاقی مبارک اســت و 
 امیدواریم با کمک سایر ارگان ها خدماتی در سطح 

شهرستان بندرعباس و محلات بافت فرسوده داشته 
باشیم.

  وی افزود: ما به عنوان سپاه با تمام توان در خدمت 
کمک به این محلات خواهیم بود و برای هر محله از 
بافت فرسوده یکی از معاونان سپاه امام سجاد استان 

به عنوان معین محله مشخص شده است.
  وی ادامه داد: این افراد در محلات حضور خواهند 
یافت و به اهالی محله کمک و مشــورت خواهند 
داد و از ظرفیت هایی که در اختیار دارند برای حل 

مشکلات بهره خواهند برد.
  به گزارش  تسنیم  ؛ وی گفت: امیدواریم با کمک 
سایر نهادها به محله سنگ کن شرقی که کمتر به آن 
توجه شده کمک کنیم تا مشکلات مردم کاهش یابد. 

فرمانده سپاه هرمزگان خبر داد

استفاده از تمام ظرفیت های سپاه برای کمک به محلات حاشیه ای


